Титульний аркуш

23.04.2026	
(дата реєстрації особою електронного документа)	
№15/23-04	
(вихідний реєстраційний номер електронного документа)	

Підтверджую ідентичність та достовірність інформації, що розкрита відповідно до вимог Положення про розкриття інформації емітентами цінних паперів, а також особами, які надають забезпечення за такими цінними паперами (далі - Положення).	

Генеральний директор				Зiмбровський Сергiй Сергiйович	
(посада)		(місце для накладання електронного підпису уповноваженої особи емітента/особи, яка надає забезпечення, що базується на кваліфікованому сертифікаті відкритого ключа)		(прізвище та ініціали керівника або уповноваженої особи)	

Річний звіт
ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ" (00191052)
за 2025 рік

Рішення про затвердження річного звіту: Рішення наглядової ради емітента від 17.03.2026, Протокол засiдання наглядової ради №4
Особа, яка здійснює діяльність з оприлюднення регульованої інформації: 
Особа, яка здійснює подання звітності та/або звітних даних до Національної комісії з цінних паперів та фондового ринку: Державна установа "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України", 21676262, Україна, DR/00002/ARM

Дані про дату та місце оприлюднення річної інформації:
Річну інформацію розміщено на власному вебсайті емітента	https://dmf.com.ua/aktioners	23.04.2026	
	(URL-адреса вебсайту)	(дата)	

Пояснення щодо розкриття інформації
Iнформацiя щодо усiх випускiв цiнних паперiв, за якими надається забезпечення (якщо рiчний звiт подається особою, яка надає забезпечення (незалежно вiд того, чи є особа емiтентом) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя щодо всiх осiб, якi надають забезпечення за його зобов'язаннями (якщо за зобов'язаннями емiтента надаються забезпечення) вiдсутня оскiльки  емiтент не має випускiв цiнних паперiв, за якими надаються забезпечення iншими особами.

Iнформацiя про рейтингове агентство не надається у зв'язку з тим, що у статутному фондi Товариства немає державної частки, Товариство не має стратегiчного значення для економiки та безпеки держави, Товариство не здiйснило випуску боргових цiнних паперiв та не займає монопольного (домiнуючого) становища.

Протягом звiтного перiоду Товариство не було стороною в судових справах, за якими розглядаються позовнi вимоги у розмiрi на суму 1 та бiльше вiдсоткiв активiв емiтента.

Дата закiнчення строку дiї лiцензiї: лiцензiї  №356 та №05150414202500114 - безстроковi; термiн дiї Лiцензiї на право здiйснення господарської дiяльностi з обiгу наркотичних засобiв, психотропних речовин, прекурсорiв, а саме: придбання, зберiгання, реалiзацiю, знищення використання прекурсорiв за №922, виданою Державною службою України з лiкарських засобiв та контролю за наркотиками вiд15.10.2020 р. строком до 15.10.2025 р. подовжений згiдно законодавства пiд час дiї воєнного стану в Українi.

Протягом звiтного перiоду Товариство не приймало  участi в iнших юридичних особах.

Товариство немає фiлiалiв або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв.

Iнформацiя щодо змiни прав на акцiї вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало випуску  облiгацiй, iнших цiнних паперiв,  деривативних цiнних паперiв, у зв'язку з чим iнформацiя щодо випуску в/з цiнних паперiв, а також iнформацiя про забезпечення випуску боргових цiнних паперiв та звiт про стан об'єкта нерухомостi (у разi емiсiї цiльових корпоративних облiгацiй, виконання зобов'язань за якими здiйснюється шляхом об'єкта (частини об'єкта) житлового будiвництва) вiдсутнi.

Протягом звiтного перiоду Товариство не здiйснювало викупу власних акцiй.

Працiвники емiтента не мають у власностi цiнних паперiв (крiм акцiй) Товариства.

Iнформацiя про будь-якi обмеження щодо обiгу цiнних паперiв емiтента, в тому числi необхiднiсть отримання вiд емiтента або iнших власникiв цiнних паперiв згоди на вiдчуження таких цiнних паперiв вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю обмежень.

Юридичнi особи емiтента не володiють 5% i бiльше акцiями емiтента.

Iнформацiя про змiну акцiонерiв, яким належать голосуючi акцiї, розмiр пакета яких стає бiльшим, меншим або дорiвнює пороговому значенню пакета акцiй вiдсутня у зв'язку з вiдсутнiстю змiн.

Аудит фiнансової звiтностi за звiтний рiк вiдсутнiй оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство, що  не  становить суспiльний iнтерес.

Iнформацiя про вчинення значних правочинiв; iнформацiя про вчинення правочинiв щодо яких є заiнтересованiсть, про осiб, заiнтересованих у вчиненнi емiтентом правочинiв iз заiнтересованiстю, та обставини, iснування яких створює заiнтересованiсть вiдсутня у  зв'язку з вiдсутнiстю вчинення в/з правочинiв.

Звiт про платежi на користь держави вiдсутнiй оскiльки Товариство не здiйснює дiяльнiсть у видобувних галузях, та не  здiйснює заготiвлю деревини.

Товариство власного кодексу корпоративного управлiння не розробляло, тому в питаннях корпоративного управлiння керується, правилами та процедурами прийняття рiшень щодо дiяльностi Товариства та здiйснення контролю, а також розподiлом прав i обов'язкiв мiж органами Товариства та його акцiонерами стосовно управлiння Товариством, що передбаченi Законом України "Про акцiонернi товариства", статутом Товариства, затвердженим рiшенням загальних зборiв акцiонерiв, а також, внутрiшнiми положеннями Товариства. У  зв'язку з в/з Iнформацiя про кодекс корпоративного управлiння, яким керується особа та  Iнформацiя про практику корпоративного управлiння особи, застосовувану понад визначенi законодавством вимоги вiдсутня.

Iнформацiя про збори власникiв облiгацiй та загальний опис прийнятих на таких зборах рiшень вiдсутня у зв'язку з тим, що емiтент не здiйснював випуску облiгацiй.

Комiтети в складi наглядової ради не утворювались, у зв'язку з чим Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв ради та загальний опис прийнятих рiшень вiдсутня.

В звiтному роцi наглядова рада Товариства не готувала звiту про свою дiяльнiсть. 

Виконавчий орган Товариства одноосiбний, у зв'язку з чим iнформацiя щодо Персонального складу колегiального виконавчого органу та його комiтетiв; Iнформацiя про проведенi засiдання колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень; Iнформацiя про проведенi засiдання комiтетiв колегiального виконавчого органу та загальний опис прийнятих рiшень вiдсутня.

Засiдання одноосiбного виконавчого органу не проводилися, звiт не готувався. 

Спецiального документу, яким би описувалися характеристики систем внутрiшнього контролю та управлiння ризиками в Товариствi не створювалось та не затверджувалося. Проте при здiйсненнi внутрiшнього контролю використовуються рiзнi методи, вони включають в себе такi елементи, як:  1) бухгалтерський фiнансовий облiк (iнвентаризацiя i документацiя, рахунки i подвiйний запис);  2) бухгалтерський управлiнський облiк (розподiл обов'язкiв, нормування витрат);  3) аудит, контроль, ревiзiя (перевiрка документiв, перевiрка вiрностi арифметичних розрахункiв, перевiрка дотримання правил облiку окремих господарських операцiй, iнвентаризацiя, усне опитування персоналу, пiдтвердження i простежування).  Всi перерахованi вище методи становлять єдину систему i використовуються в цiлях управлiння пiдприємством.  Метою управлiння ризиками є їхня мiнiмiзацiя або мiнiмiзацiя їхнiх наслiдкiв. Управлiнський персонал Товариства приймає рiшення з мiнiмiзацiї ризикiв, спираючись на власнi знання та досвiд, та застосовуючи наявнi ресурси. У зв'язку з в/з Опис основних характеристик систем внутрiшнього контролю особи, а також перелiк структурних пiдроздiлiв особи, якi здiйснюють ключовi обов'язки щодо забезпечення роботи систем внутрiшнього контролю - вiдсутнiй.

Iнформацiя щодо будь-яких обмежень прав участi та голосування акцiонерiв (учасникiв) на загальних зборах особи - вiдсутня. Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.

Iнформацiя щодо порядку призначення/звiльнення посадових осiб (крiм ради та виконавчого органу) особи - вiдсутня, оскiльки протягом звiтного року фактiв призначення/звiльнення посадових осiб не вiдбувалося. Звiльнення посадових осiб за контрактної форми вiдбувається згiдно умов контракту, в iнших випадках - згiдно КзПП України.

Iнформацiя про винагороду членiв виконавчого органу та/або ради особи - вiдсутня, оскiльки посадова особа не надала згоди на розкриття iнформацiї.

Емiтент розкриває регульовану iнформацiю вiдповiдно до вимог дiючого законодавства. Спецiального документу для встановлення порядку розкриття iнформацiї емiтентом не приймалося. У зв'язку з в/з Iнформацiя про полiтику розкриття iнформацiї особою - вiдсутня.

Протягом звiтного перiоду послугами радника з корпоративних прав емiтент не користувався, у зв'язку з чим Iнформацiя про радника - вiдсутня.

Iнформацiя вiд суб'єкта аудиторської дiяльностi з урахуванням вимог, передбачених пунктом 45 Положення вiдсутня, оскiльки Товариство не становить суспiльний iнтерес.

Iнформацiя, передбачена законодавством про дiяльнiсть та регулювання дiяльностi на ринку фiнансових послуг вiдсутня, оскiльки Товариство  не є фiнансовою установою.

Звiт про сталий розвиток вiдсутнiй, оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство,  яке не становить суспiльний iнтерес, 100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано не належать державi та цiннi папери яких не допущенi до торгiв на регульованому фондовому ринку.

В структурi власностi емiтента немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня.

В структурi власностi емiтента немає юридичних осiб,  мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня. В органах управлiння емiтента  немає фiзичних осiб, якi мають громадянство iноземної держави   зони ризику,  у зв'язку з чим в/з iнформацiя вiдсутня. Станом на звiтну дату емiтент не має дочiрнiх компанiй, фiлiй, представництв та/або iнших вiдокремлених структурних пiдроздiлiв емiтента, якi розташованi на територiї держави зони ризику.

Юридичнi особи, засновником, учасником, акцiонером яких є емiтент разом з фiзичними особами, якi мають громадянство iноземної держави  або мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику чи с юридичними особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику - вiдсутнi. У зв'язку з в/з Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб та Перелiк засновникiв акцiонерiв, учасникiв, що вiдносяться до Iнформацiя щодо наявностi в/в юридичних осiб  - вiдсутня.

Станом на звiтну дату емiтент не має корпоративних прав в юридичнiй особi, зареєстрованiй в iноземнiй державi зони ризику, цiнними паперами (крiм акцiй) юридичної особами, мiсцем реєстрацiї яких є iноземна держава  зони ризику не володiє.

Iнформацiя про акцiонернi або корпоративнi договори, укладенi акцiонерами (учасниками) такого емiтента, яка наявна в емiтента,  Iнформацiя про будь-якi договори та/або правочини, умовою чинностi яких є незмiннiсть осiб, якi здiйснюють контроль над емiтентом не входить до складу звiту у зв'язку з вiдсутнiстю таких фактiв протягом звiтного перiоду. 

Протягом звiтного року факти звiльнення посадових осiб вiдсутнi, будь-якi винагороди  або компенсацiї не виплачувалися.

Дивiдендна полiтика Товариства  - на дивiденди може бути спрямована частина чистого прибутку Товариства.  Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв вiдноситься до виключної компетенцiї Загальних зборiв.  Товариство не має затвердженого внутрiшнього документу, який визначає дивiдендну полiтику.

Протягом звiтного перiоду промiжна  iнформацiя не надавалась.

Протягом звiтного року Товариство не здiйснювало випуску боргових цiнних паперiв, у  зв'язку з  чим  рiчна фiнансова звiтнiсть поручителя (страховика/гаранта), що здiйснює забезпечення випуску боргових цiнних паперiв - вiдсутня.

Перелiк посилань на внутрiшнi документи особи, що розмiщенi на вебсайтi особи вiдсутнiй оскiльки емiтент - приватне акцiонерне товариство, яке не становить суспiльний iнтерес, 100 вiдсоткiв акцiй прямо або опосередковано не належать державi та цiннi папери яких не допущенi до торгiв на регульованому фондовому ринку.

Унiкальний номер запису в Єдиному державному демографiчному реєстрi (УНЗР) посадових осiб та  працiвникiв Товариства не вказаний у зв'язку з  вiдсутнiстю у фiзичних осiб ID-картки.

Зміст
до річного звіту
I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
3. Структура власності
4. Опис господарської та фінансової діяльності
II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
3. Цінні папери
III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
4. Твердження щодо річної інформації
IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1) звіт про корпоративне управління
3) інформація щодо наявності у емітента відносин з іноземними державами зони ризику
4. Дивіденди
5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи

I. Загальна інформація
1. Ідентифікаційні дані та загальна інформація
1	Повне найменування	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	
2	Скорочене найменування	ПРАТ "ДРЗМВ"	
3	Ідентифікаційний код юридичної особи	00191052	
4	Дата державної реєстрації	10.05.1995	
5	Місцезнаходження	49005, Україна, Дніпропетровська обл., м.Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619. Фактичне: Україна, Дніпропетровська обл.	
6	Адреса для листування	49000, Днiпропетровська область, мiсто Днiпро, вулиця Героїв Крут, 1, вiддiлення поштового зв'язку № 5, Приватне акцiонерне товариство "Дружкiвський завод металевих виробiв"	
7	Особа, яка розкриває інформацію	V	Емітент
	Особа, яка надає забезпечення	
8	Особа має статус підприємства, що становить суспільний інтерес		Так
V	Ні	
9	Категорія підприємства		Велике
V	Середнє
	Мале
	Мікро	
10	Адреса електронної пошти для офіційного каналу зв'язку	dmfmetiz@gmail.com	
11	Адреса вебсайту	https://dmf.com.ua/aktioners	
12	Номер телефону	+38(067) 620-67-70	
13	Статутний капітал, грн	3322698,8	
14	Відсоток акцій (часток/паїв) у статутному капіталі, що належить державі	0	
15	Відсоток акцій (часток, паїв) статутного капіталу, що передано до статутного капіталу державного (національного) акціонерного товариства та/або холдингової компанії	0	
16	Середня кількість працівників за звітний період	160	
17	Витрати на оплату праці, тис. грн (для розрахунку фіктивності для суб'єктів малого підприємництва)	74796	
18	Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	25.94 - ВИРОБНИЦТВО КРIПИЛЬНИХ I ГВИНТОНАРIЗНИХ ВИРОБIВ
46.90 - НЕСПЕЦIАЛIЗОВАНА ОПТОВА ТОРГIВЛЯ
25.61 - ОБРОБЛЕННЯ МЕТАЛIВ ТА НАНЕСЕННЯ ПОКРИТТЯ НА МЕТАЛИ	
19	Структура управління особи		Однорівнева
V	Дворівнева
	Інше	

Банки, що обслуговують особу:
1	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	UAH	
2	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	USD	
3	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	EUR	
4	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA96 334851 0000 0000 0260 0224 241	
	Валюта рахунку	RUB	
5	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA33 334851 0000 0000 0026 0436 577	
	Валюта рахунку	UAH	
6	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПРИВАТ Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA13 305299 0000 0260 0300 3900 141	
	Валюта рахунку	USD	
7	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПРИВАТ Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14360570	
	IBAN	UA41 305299 0000 0260 0702 3903 908	
	Валюта рахунку	UAH	
8	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	
	Валюта рахунку	UAH	
9	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	
	Валюта рахунку	USD	
10	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA66 300346 0000 0260 0601 1868 901	
	Валюта рахунку	EUR	
11	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA05 300346 0000 0260 0401 1868 903	
	Валюта рахунку	RUB	
12	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "Сенс Банк"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	23494714	
	IBAN	UA23 300346 0000 0260 0301 1868 904	
	Валюта рахунку	UAH	
13	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	Державна казначейська служба України	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	37567646	
	IBAN	UA64 899998 0385 1890 0000 0230 278	
	Валюта рахунку	UAH	
14	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA16 334851 0000 0000 0260 0992 951	
	Валюта рахунку	EUR	
15	Повне найменування (в т.ч. філії, відділення банку)	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПУМБ"	
	Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
	IBAN	UA81 334851 0000 0000 2600 6267 669	
	Валюта рахунку	UAH	

Штрафні санкції щодо особи:
№ з/п	Номер та дата рішення, яким накладено штрафну санкцію	Орган, який наклав штрафну санкцію	Суть санкції (та її розмір, якщо застосовується)	Підстава для накладення санкції (з посиланням на відповідні норми законодавства)	Інформація про виконання	
1	2	3	4	5	6	
1	Податкове повiдомлення-рiшення UA110000202570
18.06.2025	ДПС України	Пеня та штраф за порушення норм валютного законодавства України при виконаннi умов зовнiшньоекономiчного контракту 1443,51	Акт перевiрки 0036/25/7.5-19/0000191052 вiд 11.06.2025	Сплачено, ПД №124 вiд 20.06.2025	
2	Податкове повiдомлення-рiшення №0668310709
09.12.2025	ДПС України	Пеня та штраф за порушення норм валютного законодавства України при виконаннi умов зовнiшньоекономiчного контракту 5145,43	Акт перевiрки вiд 03.12.2025 №5133/04-36-07-09/00191052	Сплачено, ПД №236 вiд 12.12.2025	

2. Органи управління та посадові особи. Організаційна структура
Органи управління
№ з/п	Назва органу управління (контролю)	Кількісний склад органу управління (контролю)	Персональний склад органу управління (контролю)	
1	2	3	4	
1	Наглядова рада	Голова наглядової ради, заступник голови наглядової ради, члени наглядової ради.	Спиридонов Олексiй Олександрович - Голова наглядової ради, Малiков Антон Валерiйович - заступник Голови наглядової ради, Малiков Валерiй Олександрович - член наглядової ради, Шаповалов Андрiй Леонiдович - член наглядової ради.	
2	Виконавчий орган - Генеральний директор.	Одноосiбний виконавчий орган	Зiмбровський Сергiй Сергiйович	
3	Загальнi збори акцiонерiв	Згiдно перелiку на дату облiку	Всi акцiонери товариства	

Інформація щодо посадових осіб
Рада
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Голова наглядової ради	Спиридонов Олексiй Олександрович			1984	незакiнчена вища	21	ФОП, номер запису про державну реєстрацiю 2 074 000 0000 004979
д/н
Протягом останнiх 5 рокiв  обiймав посаду фахiвець.  Посадова особа є фiзичною особою-пiдприємцем 
	08.05.2023
на 3 роки	Ні	ч	
2	Член наглядової ради	Малiков Валерiй Олександрович			1951	Вища	54	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
 Радник генерального директора. 	28.04.2023
на 3 роки	Ні	ч	
3	Член наглядової ради	Шаповалов Андрiй Леонiдович			1973	Вища	38	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
 Директор технiчний.	28.04.2023
на 3 роки	Ні	ч	
4	Заступник голови наглядової ради	Малiков Антон Валерiйович			1981	Вища	22	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
Заступник генерального директора 	08.05.2023
на 3 роки	Ні	ч	
Виконавчий орган
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Генеральний директор	Зiмбровський Сергiй Сергiйович			1976	Вища	30	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
Генеральний директор
	17.06.2024
на 3 роки	Ні	ч	
Інші посадові особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Рік народження	Освіта	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада(и), яку(і) займав(є) за останні 5 років	Дата набуття повноважень та строк, на який обрано	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини (Так/Ні)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	11	12	
1	Головний бухгалтер	Дедушенко Наталiя Вiкторiвна			1972	Вища	33	ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв"
00191052
Головний  бухгалтер	26.04.2013
безтермiново	Ні	ж	

Інформація щодо корпоративного секретаря
Дата призначення на посаду	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Стаж роботи (років)	Повне найменування, ідентифікаційний код юридичної особи та посада, яку займав	Непогашена судимість за корисливі та посадові злочини	Контактні дані (телефон та адреса електронної пошти корпоративного секретаря)	Стать чоловіча/ жіноча - (ч/ж)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
10.12.2013	Лапушинська Лариса Володимирiвна			14	 ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ", секретар корпоративний
00191052
Секретар корпоративний	Ні	+38(067)620-70-17
dmfmetiz@gmail.com	ж	

Інформація щодо володіння посадовими особами акціями особи
№ з/п	Посада	Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
							прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	
1	Генеральний директор	Зiмбровський Сергiй Сергiйович			0	0	0	0	
2	Головний бухгалтер	Дедушенко Наталiя Вiкторiвна			0	0	0	0	
3	Голова наглядової ради	Спиридонов Олексiй Олександрович			9 964 706	14,994898	9 964 706	0	
4	Член наглядової ради	Малiков Валерiй Олександрович			6 495 212	9,774	6 495 212	0	
5	Член наглядової ради	Шаповалов Андрiй Леонiдович			1 695	0,00255	1 695	0	
6	Заступник голови наглядової ради	Малiков Антон Валерiйович			6 479 267	9,750006	6 479 267	0	

Організаційна структура
Органiзацiйна структура розмiщена не буде. Виробничi потужностi Товариства розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. За № 1668/39004.З урахуванням змiн, внесених Наказом Мiнiстерства розвитку громад та територiй № 1700 вiд 08.12.2025 Дружкiвська мiська територiальна громада внесена до територiй активних бойових дiй, на яких функцiонують державнi електроннi iнформацiйнi ресурси, дата початку бойових дiй 10.09.2025року. 

3. Структура власності
Буде розмiщена за адресою https://dmf.com.ua/aktioners через 90 днiв по завершенню воєнного стану в Українi, згiдно вимог чинного законодавства України

4. Опис господарської та фінансової діяльності
1. Належнiсть особи до будь-яких об'єднань пiдприємств, повне найменування та мiсцезнаходження об'єднання, опис дiяльностi об'єднання, строк участi особи у вiдповiдному об'єднаннi, роль особи в об'єднаннi, посилання на вебсайт об'єднання.
Товариство не належнiсть до будь-яких об'єднань пiдприємств.
2. Спiльна дiяльнiсть, яку особа проводить з iншими органiзацiями, пiдприємствами, установами, при цьому зазначаються сума вкладiв, мета вкладiв (отримання прибутку, iншi цiлi) та отриманий фiнансовий результат за звiтний рiк з кожного виду спiльної дiяльностi.
У звiтному роцi Товариство не проводило спiльної дiяльнiстi з iншими органiзацiями, пiдприємствами та установами.
3. Опис обраної облiкової полiтики (метод нарахування амортизацiї, метод оцiнки вартостi запасiв, метод облiку та оцiнки вартостi фiнансових iнвестицiй тощо).
При вiдображеннi в бухгалтерському облiку господарських операцiй i подiй застосовувались норми вiдповiдних положень (стандартiв) бухгалтерського облiку - П(С)БО, затверджених Мiнiстерством фiнансiв України.
Основнi засоби.
Визнання, оцiнка та облiк основних засобiв  здiйснюється вiдповiдно до П(С)БО 7 "Основнi засоби",  з урахуванням положень ст.146.5 4 Податкового Кодексу України №2755.
Основнi засоби - матерiальнi активи, якi пiдприємство/установа утримує з метою використання їх у процесi виробництва/дiяльностi або постачання товарiв, надання послуг, здавання в оренду iншим особам або для здiйснення адмiнiстративних i соцiально-культурних функцiй, очiкуваний строк корисного використання (експлуатацiї) яких бiльше одного року (або операцiйного циклу, якщо вiн довший за рiк). Та вартiсть якого (без ПДВ) до 01.09.2015 року бiльша 2500 грн (з 01.09.2015 бiльше 6000 грн.) за одиницю, з 23 травня 2020 р. Вартiсний критерiй для основних засобiв 20 000,00 грн.
Основнi засоби облiковуються за первiсною вартiстю. Первiсна вартiсть - iсторична (фактична) собiвартiсть необоротних активiв у сумi грошових коштiв або справедливої вартостi iнших активiв, сплачених (переданих), витрачених для придбання (створення) необоротних активiв.
Нарахування амортизацiї основних засобiв вiдбувається вiдповiдно до вимог  П(С)БО  № 7 "Основнi засоби" прямолiнiйним методом,  на протязi строку корисного використання (експлуатацiї) об'єкта.
Строк корисного використання (експлуатацiї) - очiкуваний перiод часу, протягом якого необоротнi активи будуть використовуватися пiдприємством/установою або з їх використанням буде виготовлено (виконано) очiкуваний пiдприємством/установою обсяг продукцiї (робiт, послуг).
Малоцiннi та швидкозношуванi предмети
Предмети, термiн використання яких менше одного року, що супроводжують виробничий процес протягом звiтного перiоду, облiковуються на рахунку 22 "Малоцiннi та швидкозношуванi предмети". У момент передачi таких активiв в експлуатацiю списуються з балансу (у розмiрi 100% вiд їх вартостi) з одночасною органiзацiєю їх оперативного кiлькiсного облiку за мiсцями експлуатацiї i вiдповiдальних особах протягом строку фактичного використання таких предметiв.
Малоцiннi необоротнi активи.
В складi малоцiнних необоротних активiв облiковуються об'єкти вартiстю до 20 000 грн. (без ПДВ) та очiкуваним термiном використання (експлуатацiї) бiльше одного року (або операцiйного циклу).
Амортизацiя малоцiнних необоротних активiв нараховується у першому мiсяцi їх використання (в момент введення в експлуатацiю) у розмiрi 100% їх вартостi. 
Нематерiальнi активи
Нематерiальний актив - немонетарний актив, який не має матерiальної форми та може бути iдентифiкований.
Накопичена амортизацiя нематерiальних активiв - сума амортизацiї об'єкта нематерiальних активiв з початку його корисного використання.
Визнання, оцiнку та облiк нематерiальних активiв здiйснюється згiдно iз П(С)БО 8 "Нематерiальнi активи" з урахуванням  ст.145.1.1 Податкового Кодексу України №2755 вiдповiдно до визначених груп. Одиницею облiку вважати окремий об'єкт  нематерiальних активiв. 
Придбаний або отриманий нематерiальний актив вiдображається в балансi, якщо iснує iмовiрнiсть одержання майбутнiх економiчних вигод, пов'язаних з його використанням, та його вартiсть може бути достовiрно визначена.
Амортизацiя нематерiальних активiв нараховується прямолiнiйним методом вiдповiдно.
Якщо нематерiальний актив не вiдповiдає вказаним критерiям визнання, то витрати, пов'язанi з його придбанням чи створенням, визнаються витратами того звiтного перiоду, протягом якого вони були здiйсненi, без визнання таких витрат у майбутньому нематерiальним активом.
Придбанi (створенi) нематерiальнi активи зараховуються на баланс пiдприємства/установи за первiсною вартiстю.
Запаси.
Запаси - активи, якi: 
-утримуються для подальшого продажу (розподiлу, передачi) за умов звичайної господарської дiяльностi;
-перебувають у процесi виробництва з метою подальшого продажу продукту виробництва;
- утримуються для споживання пiд час виробництва продукцiї, виконання робiт та надання послуг, а також управлiння пiдприємством/установою.
Запаси включають:
-сировину, основнi й допомiжнi матерiали, комплектуючi вироби та iншi матерiальнi цiнностi, що призначенi для виробництва продукцiї, виконання робiт, надання послуг;
-незавершене виробництво ;
-готову продукцiю, що виготовлена на пiдприємствi, в установi, призначена для продажу;
-товари;
-малоцiннi та швидкозношуванi предмети, що використовуються протягом не бiльше одного року;
-поточнi бiологiчнi активи, а також сiльськогосподарська продукцiя i продукцiя лiсового господарства пiсля її первiсного визнання.
Товарно-матерiальнi цiнностi визнаються, оцiнюються та облiковуються згiдно з вимогами П(С)БО 9 "Запаси". Одиницею запасiв вважається кожне найменування цiнностей. При складаннi балансу здiйснювалась оцiнка запасiв за первiсною вартiстю. Транспортно-заготiвельнi витрати, пов'язанi з придбанням запасiв, вiдносились на вартiсть тих запасiв, у зв'язку з придбанням яких цi витрати понесенi. У разi продажу, вiдпуску у виробництво чи iншому вибуттi запасiв застосовувався метод середньозваженої собiвартостi  їх оцiнки по собiвартостi перших за часом надходження запасiв (FIFO).
Пiдприємство не проводило переоцiнку товарно-матерiальних цiнностей. Матерiальнi цiнностi, якi не мають реалiзацiйної вартостi, не визнанi активами.
Грошовi кошти.
Грошовi кошти (грошi) - готiвка, кошти на рахунках у банках та депозити до запитання.
Грошовi потоки, якi виникають вiд операцiй в iноземнiй валютi, вiдображаються у функцiональнiй валютi Пiдприємства, iз застосуванням до суми в iноземнiй валютi такого курсу обмiну функцiональної валюти на iноземну валюту, який був на дату грошового потоку. Грошовi потоки, деномiнованi в iноземнiй валютi, вiдображаються способом, який вiдповiдає вимогам       П (с)БО.
Дебiторська заборгованiсть.
Дебiторська заборгованiсть - сума заборгованостi дебiторiв пiдприємству на певну дату.
Довгострокова дебiторська заборгованiсть - сума дебiторської заборгованостi, яка не виникає в ходi нормального операцiйного циклу та буде погашена пiсля дванадцяти мiсяцiв з дати балансу.
Поточна дебiторська заборгованiсть - сума дебiторської заборгованостi, яка виникає в ходi нормального операцiйного циклу або буде погашена протягом дванадцяти мiсяцiв з дати балансу.
Визнання, оцiнка та облiк дебiторської  заборгованостi  на пiдприємствi ведеться у вiдповiдностi до Положення (Стандарту) бухгалтерського облiку 10 "Дебiторська заборгованiсть". 
Торгова та iнша дебiторська заборгованiсть, що виникла у Пiдприємства, облiковується за первiсною вартiстю за вирахуванням резерву сумнiвної заборгованостi. Резерв сумнiвної заборгованостi створюється на поточну дебiторську заборгованiсть, щодо якої iснує невпевненiсть її погашення боржником.
Величина резерву сумнiвних боргiв визначається за методом застосування абсолютної суми сумнiвної заборгованостi. Тобто величина резерву визначається на пiдставi аналiзу платоспроможностi окремих дебiторiв.
Зобов'язання
Зобов'язання визнається, якщо його оцiнка може бути достовiрно визначена та iснує ймовiрнiсть зменшення економiчних вигод у майбутньому внаслiдок його погашення. Якщо на дату балансу ранiше визнане зобов'язання не пiдлягає погашенню, то його сума включається до складу доходу звiтного перiоду.
Витрати за позиками 
У разi безпосереднього позичання коштiв з метою створення квалiфiкацiйного активу сумою фiнансових витрат, що пiдлягає включенню до собiвартостi квалiфiкацiйного активу, є фактичнi, визнанi у звiтному перiодi, фiнансовi витрати, якi пов'язанi з цим запозиченням.
Якщо запозичення безпосередньо не пов'язанi зi створенням квалiфiкацiйного активу, то сума фiнансових витрат, що пiдлягає включенню до собiвартостi квалiфiкацiйного активу, є добутком норми капiталiзацiї та середньозважених витрат на створення квалiфiкацiйного активу (включаючи ранiше капiталiзованi фiнансовi витрати).
Усi iншi витрати на позики визнаються чистим прибутком або збитком у тому перiодi, у якому вони виникли. 
Фiнансовi  iнвестицiї вiдображаються в облiку i звiтностi вiдповiдно до П(С)БО 12 "Фiнансовi iнвестицiї" з урахуванням вимог П(С)БО 13 "Фiнансовi iнструменти".
Нерозподiлений прибуток 
Дивiденди нараховуються за рахунок прибутку Пiдприємства за пiдсумками за звiтний рiк. Оголошенi дивiденди вiдображаються у поточних зобов'язаннях. Дивiденди, оголошенi пiсля звiтної дати, описуються в Примiтках як подiя пiсля дати балансу. Розподiл прибутку на формування резервного капiталу здiйснюється на основi бухгалтерської звiтностi Пiдприємства, складеної за українськими правилами. За українським законодавством основою розподiлу є нерозподiлений прибуток. Зборами акцiонерiв може прийматися рiшення про новий випуск акцiй у формi капiталiзованих дивiдендiв. Асигнування прибутку у формi капiталiзованих дивiдендiв збiльшують власний капiтал Пiдприємства. 
Iнший додатковий капiтал 
Iнший додатковий капiтал Пiдприємства збiльшується (зменшується) на суми, пов'язанi з дооцiнкою (уцiнкою) основних засобiв (примiщень та обладнання) i цiнних паперiв, наявних для продажу. Дооцiнка основних засобiв (примiщень та обладнання) проводиться на пiдставi ведення облiкової полiтики iз застосуванням переоцiненою вартiстю основних засобiв
Визнання доходу.
Дохiд вiд реалiзацiї товарiв (продукцiї) визнається  та вiдображається в облiку у вiдповiдностi з нормами  П(С)БО 15 "Дохiд" на пiдставi принципу нарахування вiдповiдностi доходiв та витрат.
Дохiд (виручка)  вiд  реалiзацiї  продукцiї (товарiв,  робiт, послуг) - загальний  дохiд  (виручка)  вiд  реалiзацiї  продукцiї,  товарiв,   робiт   або  послуг  без  вирахування  наданих  знижок, повернення ранiше проданих товарiв та непрямих податкiв  i  зборiв (податку на додану вартiсть, акцизного збору тощо).
Чистий дохiд  вiд  реалiзацiї  продукцiї   (товарiв,   робiт,  послуг)  визначається  шляхом  вирахування з доходу вiд реалiзацiї продукцiї, товарiв,  робiт,  послуг   наданих   знижок,   вартостi повернутих  ранiше  проданих  товарiв,  доходiв,  що за договорами належать комiтентам (принципалам тощо), та податкiв i зборiв.
До складу  iнших  операцiйних  доходiв включаються суми iнших доходiв вiд  операцiйної  дiяльностi  пiдприємства,  крiм  чистого доходу вiд реалiзацiї продукцiї (товарiв, робiт, послуг), зокрема: дохiд  вiд  операцiйної  оренди  активiв;  дохiд  вiд  операцiйних курсових рiзниць; вiдшкодування ранiше списаних активiв; дохiд вiд роялтi,  вiдсоткiв,  отриманих  на  залишки  коштiв  на   поточних рахунках  в  банках,  дохiд вiд реалiзацiї оборотних активiв (крiм фiнансових  iнвестицiй),  необоротних  активiв,  утримуваних   для продажу, та групи вибуття тощо.
До складу фiнансових доходiв включаються дивiденди,  вiдсотки та iншi доходи,  отриманi вiд фiнансових iнвестицiй (крiм доходiв, якi облiковуються за методом участi в капiталi).
 До складу  iнших  доходiв,  зокрема,  включаються  дохiд  вiд реалiзацiї фiнансових iнвестицiй; дохiд вiд неоперацiйних курсових рiзниць  та  iншi  доходи,  якi  виникають у процесi господарської дiяльностi,   але   не   пов'язанi   з   операцiйною    дiяльнiстю пiдприємства.
Дохiд (виручка) вiд реалiзацiї продукцiї  (товарiв,  iнших активiв) визнається в разi наявностi всiх наведених нижче умов:
 -покупцевi переданi  ризики  й  вигоди,  пов'язанi  з   правом власностi на продукцiю (товар, iнший актив);
  -пiдприємство не здiйснює надалi  управлiння  та  контроль  за реалiзованою продукцiєю (товарами, iншими активами);
  -сума доходу (виручка) може бути достовiрно визначена;
  -є впевненiсть,   що   в   результатi   операцiї   вiдбудеться збiльшення економiчних вигод пiдприємства,  а витрати, пов'язанi з цiєю операцiєю, можуть бути достовiрно визначенi.
Дохiд  не  визнається,  якщо здiйснюється обмiн продукцiєю (товарами,  роботами,  послугами  та  iншими  активами),   якi   є подiбними за призначенням та мають однакову справедливу вартiсть.
 Дохiд, пов'язаний з наданням послуг, визнається, виходячи зi ступеня завершеностi операцiї з надання послуг на дату балансу, якщо може бути достовiрно оцiнений результат цiєї операцiї.
 Результат операцiї  з  надання  послуг  може  бути достовiрно оцiнений за наявностi всiх наведених нижче умов:
 -можливостi достовiрної оцiнки доходу;
 -iмовiрностi надходження економiчних вигод вiд надання послуг;
 -можливостi достовiрної  оцiнки  ступеня  завершеностi надання послуг на дату балансу;
  -можливостi достовiрної оцiнки витрат,  здiйснених для надання послуг та необхiдних для їх завершення.
  Оцiнка  ступеня  завершеностi  операцiї  з надання послуг проводиться:
 -вивченням виконаної роботи;
 -визначенням питомої ваги  обсягу  послуг,  наданих  на  певну дату, у загальному обсязi послуг, якi мають бути наданi;
 -визначенням питомої ваги витрат,  яких зазнає пiдприємство  у зв'язку  iз  наданням  послуг,  у  загальнiй очiкуванiй сумi таких витрат.  
Сума витрат,  здiйснених на певну дату, включає тiльки тi витрати, якi вiдображають обсяг наданих послуг на цю саму дату.
Дохiд  вiдображається  в  бухгалтерському  облiку  в сумi справедливої  вартостi  активiв,  що   отриманi   або   пiдлягають отриманню.
 Якщо   безоплатно   отриманий  актив  забезпечує  надходження економiчних  вигiд  протягом  кiлькох  звiтних перiодiв, то доходи визнаються  на систематичнiй основi.
Визнання та вiдображення в облiку витрат здiйснюється вiдповiдно до вимог П(С)БО 16 "Витрати".
Податки.
Податковий облiк на пiдприємствi здiйснюється вiдповiдно до Податкового Кодексу України з урахуванням Положень (стандартiв) бухгалтерського облiку, затверджених наказами Мiнфiну України
Витрати на податки включають податки, розрахованi у вiдповiдностi до дiючого податкового законодавства України.
Подiї пiсля дати балансу 
Подiя пiсля дати балансу - подiя, яка вiдбувається мiж датою балансу i датою затвердження керiвництвом фiнансової звiтностi, пiдготовленої до оприлюднення, яка вплинула або може вплинути на фiнансовий стан, результати дiяльностi та рух коштiв пiдприємства.
Виправлення помилок, допущених при складаннi фiнансових звiтiв у попереднiх роках, здiйснюється шляхом коригування сальдо нерозподiленого прибутку на початок звiтного року, якщо такi помилки впливають на величину нерозподiленого прибутку (непокритого збитку).
У разi наявностi подiї пiсля дати балансу, у примiтках до фiнансових звiтiв розкривається така iнформацiя (в тому числi щодо виправлення помилок, якi мали мiсце в попереднiх перiодах).
4. Опис обраної полiтики щодо фiнансування дiяльностi особи, достатнiсть робочого капiталу для поточних потреб, можливi шляхи покращення лiквiдностi.
Фiнансування дiяльностi пiдприємства ведеться з власних обiгових коштiв та кредитних. Для забезпечення безперервного функцiонування пiдприємства, як суб'єкта господарювання, Товариство придiляло значну увагу ефективнiй маркетинговiй полiтицi, пошуку резервiв зниження накладних витрат та погашення поточних зобов'язань. Можливими шляхами покращення лiквiдностi за оцiнками фахiвцiв емiтента є зменшення собiвартостi послуг.
5. Опис полiтики щодо дослiджень та розробок, сума витрат на дослiдження та розробку за звiтний рiк.
Дослiдження та розробки у 2025 роцi Товариством не здiйснювалися.
6. Iнформацiя щодо продуктiв (товарiв або послуг) особи.
ПрАТ "Дружкiвський завод металевих виробiв" є найбiльшим виробником крiплення загального призначення (машинобудiвне та залiзничне крiплення) рядового, пiдвищеного класу мiцностi, а також високомiцного крiплення i виробляє найбiльш широкий його спектр:
1.Машинобудiвне крiплення: болти, гайки, шайби високомiцнi. Високомiцне крiплення (болти, гайки, шайби) в основному використовуються для мостових i будiвельник конструкцiй. 
2.Залiзничне крiплення: шайби пружиннi, болти закладнi та клемнi з гайкою клемною, болти колiйнi з гайкою колiйною, костилi i шурупи. 
Чистий дохiд вiд реалiзацiї товарiв, робiт, послуг в 2025 роцi становив - 242 216  тис. грн.  Основним видом дiяльностi, за рахунок якого Товариства отримано 70% по вiдношенню  вiд сукупного доходу було виробництво крiпильних i гвинтонарiзних виробiв.  Ринком  збуту Товариства є на 100% Україна. Загальна сума експорту, частка експорту в загальному обсязi продажiв - 0%.   Основними  клiєнтами (бiльше 5 % у загальнiй сумi виручки) Товариства у звiтному роцi були: ПрАТ "КАРЛIВСЬКИЙ МАШИНОБУДIВНИЙ ЗАВОД, ТОВ "АЛЬФАМЕТ КОМПАНI", ТОВ "ДНIПРОПРОМРЕГIОН", ТОВ "ЕЛТА", ТОВ "IМIДЖ ЛТД", ТОВ "КРЕП-ВЕСТ", ТОВ "МЕТЕКС-2000", ТОВ "МС ТРЕЙД УКРАЇНА.".
До основних ризикiв в дiяльностi Товариства вiдносяться: повне розiрвання контрактiв з Росiєю та Бiлоруссю, до яких постачалося високорентабельне крiплення;  нерiвномiрнi поставки на Укрзалiзницю; поширення iмпорту виробiв з Китаю. Знаходження виробничих потужностей товариства в зонi активних бойових дiй.	
Основним заходом щодо зменшення ризикiв дiяльностi є розширення європейського ринку збуту. Також планується органiзацiя складiв по територiї України окрiм м.Днiпро та розвинення дилерської мережi. 
Основною сировиною, з якої виробляється продукцiя ПрАТ "ДРЗМВ", є технологiчний метал. Не маючи власної сировинної бази пiдприємство вимушене купувати металопрокат. Придбання технологiчного металу є доступним процесом. Металопрокат постачається Товариству на умовах попередньої 100% передплати його вартостi продавцю. 
Основними постачальниками товарiв/послуг Товариства протягом звiтного року були:  ПП "УКРПАЛЕТСИСТЕМ" (Україна, паливо), ТОВ "КОМПАНIЯ ОККО-БIЗНЕС" (Україна,паливо), ТОВ "ПЕ-КО"(Україна,тахогенератор), ТОВ "ПЕТРОЛ ПАРТНЕР" (Україна, паливо),  ТОВ "СП ЮКОЙЛ"	(Україна, олива), ПВКП "АГМА-СЕРВIС"(Україна,запаснi частини),  ТОВ "БАРКОР-ОЙЛ"	(Україна, олива), ТОВ "ВЕЙТ-СЕРВIС"(Україна, паливо), ТОВ "ДНIПРОПЕТР.ДОСЛIДН.-IНСТР (Україна, мiтчики, ролики), ТОВ "ЕКОТЕХНIКА ЛТД" (Україна, олива), ТОВ "МЕГАРОСТ" (Україна, олива), ТОВ "ПАЛЛЕТТОРГПЛЮС" (Україна,  поддони дерев'янi),  ТОВ "ПМТЗ "IНЖЕНЕРНИЙ ЦЕНТР "РЕАГЕНТ"(Україна,сода каустична, нiтрат калiю), ТОВ "САНКОЛОРС" (Україна,вапно), ТОВ "СКIФ-ПРОФIЛЬ"(Україна,тарна дощечка), ТОВ "СЛАВТРАНСНАФТА"(Україна,	пальне),ТОВ "СП ЮКОЙЛ"(Україна,олива),ТОВ"ТД"АРСЕНАЛ-УКРАЇНА" (Україна, цинк), ТОВ "ТРИПIЛЬСЬКИЙ ПАКУВАЛЬНИЙ(Україна,картон), ТОВ "ХIМТЕХ 3" (Україна, кислота сiрчана, азотна, амiак), ТОВ ТПК "АЛЬФАIНВЕСТ" (Україна,круг), ДП "УКРПРОМЗОВНIШЕКСПЕРТИЗА"(Україна, iнформацiйнi послуги), ПАТ "СТРАХОВА КОМПАНIЯ "УНIКА"(Україна, страхування),ПрАТ "КИЇВСТАР"(Україна,послуги зв'язку),ТОВ "ВИПРОБ.-СЕРТИФИК.ЦЕНТР "П(Україна,оцiнка вiдповiдностi), ТОВ "ДIАМЕТ"(Україна,зберiгання),ТОВ "НОВА ПОШТА"(Україна,поштовi послуги),ТОВ "СОЮЗ-ЮТАПС" (Україна, обслуговування обладнання), ТОВ "ЮРИДИЧНА ФIРМА "IЛЛЯШЕВ ТА ПАРТНЕРИ"(Україна,	юридичнi послуги), ПАТ "АРСЕЛОРМIТТАЛ КРИВИЙ РIГ" (Україна,метал"WSD GMBH" (Нiметчина,запаснi частини),CAPITRO d.o.o. (Словенiя, металевi вироби),CENTURY BOLT CENTRE(Iндiя, металевi вироби), CHINFAST CO.,LTD(Китай,металевi вироби),HIZ TEL MAKINA KALIP SANAYI VE(Турцiя,металевi вироби),ROST GROUP & TECHNOLOGY CO., L(Тайвань,металевi вироби).
ПрАТ "ДРЗМВ" до початку вiйни проводив комплексну програму технiчного переоснащення за рахунок сучасного iмпортного обладнання, завдяки чому освоєно випуск нових виробiв згiдно стандартiв DIN, що дозволяло постачати продукцiю у країни центральної та захiдної Європи. Основними споживачами крiпильних виробiв є пiдприємства будiвельної галузi, машинобудування та залiзницi. Через це споживчий попит на крiпильнi вироби залежить вiд сезонних коливань. Це пов'язано зi спадом виробництва в осiнньо - зимовий перiод у багатьох галузях. Найбiльший обсяг виробництва спостерiгається у весняно-лiтнiй перiод, найменший - у зимовий перiод. Ринок металевих виробiв достатньо насичений як продукцiєю нацiонального виробництва, так i iмпортною. Доля Товариства на нацiональному ринку крiпильних виробiв становить 50-60%. 
Управлiнський персонал вважає, що ведення вiйни росiї в Українi ставить пiд  сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть. Але не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi, Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця.
7. Товариство не є фiнансовою установою,  iнформацiя,  в тому числi, перелiк банкiвських та фiнансових послуг, якi фактично надавались такою фiнансовою установою протягом звiтного перiоду  не вказується.
8. Опис ризикiв, як притаманнi дiяльностi особи, пiдходи до управлiння ризиками, заходи особи щодо зменшення впливу ризикiв.
Комплексний пiдхiд до управлiння є необхiдною передумовою ефективного функцiонування та розвитку пiдприємств. Керiвництво Товариства забезпечує обгрунтоване управлiння ризиками, запобiгаючи рiзноманiтним загрозам та активно їх долаючи та застосовує  комплексне бачення усiх аспектiв, пов'язаних iз виникненням, реалiзацiєю та впливом ризикiв на функцiонування пiдприємства. Пiд ризиками розглядаються iмовiрнiсть виникнення втрат, недоотримання прибуткiв, небажаного розвитку середовища функцiонування, вiдхилення вiд установлених цiлей.  
Управлiння ризиками на пiдприємствi  вiдбувається  шляхом виконання загальних функцiй, що охоплює:
- планування ризикiв, яке грунтується на визначеннi потенцiйних ризикiв, якi можуть виникнути в усiх сферах функцiонування пiдприємства; 
- органiзування дiяльностi, пов'язаної iз уникненням та подоланням ризикiв;
- стимулювання запобiгання i уникнення ризикiв, що передбачає розроблення системи стимулiв та дестимулiв, використання яких щодо певних груп працiвникiв, пов'язаних iз найбiльш ризикованими для пiдприємствами сферами дiяльностi. 
- контролювання ризикiв, основною метою чого є iдентифiкування їх стану, ймовiрностi виникнення, реалiзацiї з метою виявлення вiдхилень вiд очiкуваного (запланованого) розвитку подiй. 
- регулювання, що передбачає усунення недолiкiв, вiдхилень та проблем, виявлених у процесi контролювання ризикiв, а також вiдображатись у переглядi планiв, перерозподiлi функцiональних повноважень та вiдповiдальностi, переглядi системи стимулiв та дестимулiв, здiйснення бiльш грунтовного контролю.
9. Стратегiя подальшої дiяльностi особи щонайменше на рiк (щодо розширення виробництва, реконструкцiї, полiпшення фiнансового стану, опис iстотних факторiв, якi можуть вплинути на дiяльнiсть особи в майбутньому).
Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, не дали змоги ПРАТ "ДРЗМВ" працювати повноцiнно у 2025 роцi. Станом на день звiтностi цi обставини, якi є наслiдком дiї воєнного стану в Українi, тривають, що вiдповiдно суттєво ускладнить роботу пiдприємства. 
З 24 лютого 2022 року i по сьогоднiшнiй день по факту мають мiсце постiйнi непередбачуванi хаотичнi обстрiли, внаслiдок яких були пошкодженi адмiнiстративнi корпуси, склади та окремi виробничi будiвлi пiдприємства. 
Управлiнський персонал вважає, що ведення вiйни росiї в Українi ставить пiд  сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть. Але не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi , Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця.
10. Основнi придбання або вiдчуження активiв за останнi п'ять рокiв, а також якщо плануються будь-якi значнi iнвестицiї або придбання, то також необхiдно надати їх опис, включаючи суттєвi умови придбання або iнвестицiї, їх вартiсть i спосiб фiнансування.
Товариство  не здiйснювало суттєвих придбань або вiдчужень активiв за останнi п'ять рокiв та не планує будь-яких значних iнвестицiй або придбань, пов'язаних з його господарською дiяльнiстю.
11. Основнi засоби особи, включаючи об'єкти оренди та будь-якi значнi правочини особи щодо них; виробничi потужностi та ступiнь використання обладнання, спосiб утримання активiв, мiсцезнаходження основних засобiв. Крiм того, необхiдно описати екологiчнi питання, що можуть позначитися на використаннi активiв пiдприємства, плани капiтального будiвництва, розширення або удосконалення основних засобiв, характер та причини таких планiв, суми видаткiв, у тому числi вже зроблених, методи фiнансування, прогнознi дати початку та закiнчення дiяльностi та очiкуване зростання виробничих потужностей пiсля її завершення.
До основних засобiв емiтента належать рухомi та нерухомi основнi фонди, у тому числi будiвлi та споруди, машини та обладнання, прилади, меблi, транспортнi засоби, устаткування, обчислювальна технiка тощо, якi розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004.  З урахуванням змiн, внесених Наказом Мiнiстерства розвитку громад та територiй № 1700 вiд 08.12.2025 Дружкiвська мiська територiальна громада внесена до територiй активних бойових дiй Дата початку бойових дiй 10.09.2025 року. 
У звiтному перiодi значних правочинiв щодо основних засобiв емiтент не укладав.  Станом на 31 грудня 2025 року первiсна вартiсть основних засобiв: 542380тис. грн. Ступiнь зносу основних засобiв становить - 67%  та по групах: машин та обладнання - 66,5%. Ступiнь використання основних засобiв становить: 15 %. Сума нарахованого зносу: 363286тис. грн. Суттєвих змiни у вартостi основних засобiв немає. Обмеження на використання майна вiдсутнi. Товариство не має основних засобiв, якi утримуються на умовах фiнансової оренди. Усi основнi засоби, якi враховуються на балансi, є власнiстю Товариства. Виходячи з цього, Товариство належать усi складовi права власностi на них, а саме право використання, розпорядження та володiння об'єктами основних засобiв. Товариство самостiйно визначає не тiльки термiни й умови користування майном, а й володiння та розпорядження ним. Основнi засоби зазвичай використовуються на протязi строку корисного використання. Строк корисного використання - це перiод часу, на протязi якого об'єкти основних засобiв  за очiкуванням керiвництва Товариства будуть придатнi для використання  та зможуть приносити економiчнi вигоди: будуть використовуватися у процесi виробництва продукцiї, продажу товарiв, наданнi послуг, тощо. Строк корисного використання об'єктiв основних засобiв переглядається керiвництвом Товариства щорiчно. На змiну строку корисного використання об'єктiв можуть вплинути змiни у наступних факторах: очiкуваному використаннi об'єкта, очiкуваному фiзичному чи моральному зносi, технiчному чи комерцiйному зносi, наявнiсть правових  обмежень по використанню об'єкту, тощо. Очiкуванi остаточнi строки корисного використання основних засобiв в звiтному перiодi були наступними:- будiвлi та  споруди та передавальнi пристрої - вiд 1 до 47 рокiв;- машини та обладнання - вiд 2 до 28  рокiв;- транспортнi засоби - вiд 1 до 29  рокiв;- iншi оснi засоби до 6 рокiв.
У травнi 2022 були призупиненi  трудовi вiдносини з робiтниками. Залишки металевих виробiв були перемiщенi з м. Дружкiвка до м. Днiпро.  Для запобiгання втрати виробничих запасiв та крiпильних виробiв, залишки оборотних активiв довелось перевезти до орендованого складського примiщення у м.Днiпро, з якого вiдбувалась реалiзацiя виробничої продукцiї. 
Керiвництво впевнене, що воно вживає всi необхiднi заходи для збереження виробничих потужностей та залишкiв крипiльних виробiв в умовах вiйни.
12. Проблеми, якi впливають на дiяльнiсть особи, в тому числi ступiнь залежностi вiд законодавчих або економiчних обмежень.
Основна проблеми, якя впливає на дiяльнiсть Товариства є вiйна, та знаходження виробничих потужностей в зонi активних бойвих дiй.
На дiяльнiсть емiтента також впливає нестабiльнiсть цiнової та економiчної полiтики держави, зростання iндексу iнфляцiї, що приводить до зростання цiн на матерiали та сировину,  значний податковий тиск на результати дiяльностi пiдприємства та фонд оплати працi; нестабiльнiсть законодавства України, а також негативний вплив макроекономiчних процесiв на загальний стан в країнi, i як наслiдок, зниження обсягiв промислового виробництва в цiлому  i  зниження дiлової активностi емiтента.  
13. Вартiсть укладених, але ще не виконаних договорiв (контрактiв) на кiнець звiтного перiоду (загальний пiдсумок) та очiкуванi прибутки вiд виконання цих договорiв (контрактiв).
Станом на кiнець 2025 року  Товариство не має невиконаних договорiв, де Товариство виступає постачальником товарiв.
14. Середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв особи, середня чисельнiсть позаштатних працiвникiв та осiб, якi працюють за сумiсництвом, чисельнiсть працiвникiв, якi працюють на умовах неповного робочого часу (дня, тижня), розмiр фонду оплати працi. Крiм того, зазначається про факти змiни розмiру фонду оплати працi, його збiльшення або зменшення вiдносно попереднього року.
Протягом звiтного перiоду середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв облiкового складу становила 421 особи, середньооблiкова чисельнiсть штатних працiвникiв в еквiвалентi повної зайнятостi 150 осiб.  Фонд оплати працi робiтникiв у звiтному роцi становив 74778,9 тис. грн. 
Виробничi потужностi Товариства розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 №309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004. З урахуванням змiн, внесених Наказом Мiнiстерства розвитку громад та територiй № 1700 вiд 08.12.2025 Дружкiвська мiська територiальна громада внесена до територiй активних бойових дiй, на яких функцiонують державнi електроннi iнформацiйнi ресурси, дата початку бойових дiй 10.09.2025 року. 
Через вiйну, в регiонi присутностi  пiдприємства  з 01.03.2022 по 23.05.2022 року на  ПрАТ "ДРЗМВ" був об'явлений простiй, а з 24.05.2022 року була призупинена дiя трудових договорiв з працiвниками згiдно з наказом генерального директора ПрАТ"ДРЗМВ" вiд 24.05.2022 року № 66. Дiя наказу тривала i у 2025 роцi.  
15. Будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй.
В звiтному роцi будь-якi пропозицiї щодо реорганiзацiї з боку третiх осiб, що мали мiсце протягом звiтного перiоду, умови та результати цих пропозицiй, не надходило.
16. Iнша iнформацiя, яка може бути iстотною для оцiнки стейкхолдерами фiнансового стану та результатiв дiяльностi особи.
Управлiнський персонал вважає, що ведення вiйни росiї в Українi ставить пiд  сумнiв здатнiсть суб'єкта господарювання безперервно продовжувати дiяльнiсть. Але не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi , Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця. Рiшенням Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї ПРАТ "ДРЗМВ" вiднесено до пiдприємств, якi є критично важливими для функцiонування економiки та забезпечення життєдiяльностi населення в особливий перiод (Розпорядження Начальника Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї вiд 19.12.2024 №1047/0/527-24, вiд 04.11.2025 №1456/0/527-25).

Інформація щодо отриманих особою ліцензій
Вид діяльності	Номер ліцензії	Дата видачі	Орган державної влади, що видав ліцензію	Дата закінчення строку дії ліцензії (за наявності)	
1	2	3	4	5	
1.	Лiцензiя на операцiї у сферi поводження з небезпечними вiдходами (видалення):	 356	18.07.2012	Мiнiстерство захисту довкiлля та природних ресурсiв України		
2.	Лiцензiя на право здiйснення господарської дiяльностi з обiгу наркотичних засобiв, психотропних речовин, прекурсорiв, а саме: придбання, зберiгання, реалiзацiю, знищення використання прекурсорiв (перелiк 2 таблицi 4) " Перелiку наркотичних засобiв пси	922	15.10.2020	Державна служба України з лiкарських засобiв та контролю за наркотиками		
3.Дозвiл на викиди забруднюючих речовин в атмосферне повiтря стацiонарними джерелами:	1410900000-33	27.03.2019	Мiнiстерство екологiї та природних ресурсiв України	27.03.2026	
4.Лiцензiя зберiгання пального для потреб власного споживання	05150414202500114	16.04.2025	ГУ ДПС у Донецької областi		

Інформація про основні засоби (за залишковою вартістю)
Найменування основних засобів	Власні основні засоби, тис. грн	Орендовані основні засоби, тис. грн	Основні засоби, усього, тис. грн	
	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	на початок періоду	на кінець періоду	
1. Виробничого призначення:	179 186	179 094	0	0	179 186	179 094	
  будівлі та споруди	47 087	47 087	0	0	47 087	47 087	
  машини та обладнання	128 743	128 467	0	0	128 743	128 467	
  транспортні засоби	1 364	1 548	0	0	1 364	1 548	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інші	1 992	1 992	0	0	1 992	1 992	
2. Невиробничого призначення:	0	0	0	0	0	0	
  будівлі та споруди	0	0	0	0	0	0	
  машини та обладнання	0	0	0	0	0	0	
  транспортні засоби	0	0	0	0	0	0	
  земельні ділянки	0	0	0	0	0	0	
  інвестиційна нерухомість	0	0	0	0	0	0	
  інші	0	0	0	0	0	0	
Усього	179 186	179 094	0	0	179 186	179 094	
Додаткова інформація	Термiни та умови користування основними засобами (за основними групами): машини та обладнання - 10 рокiв. Первiсна вартiсть основних засобiв: 542 380 тис. грн. Ступiнь зносу основних засобiв становить - 67%  та по групах: машин та обладнання - 66,5%. Ступiнь використання основних засобiв становить: 15 %. Сума нарахованого зносу: 363 286 тис. грн. Суттєвих змiни у вартостi основних засобiв немає. Обмеження на використання майна вiдсутнi.

	

Інформація щодо вартості чистих активів
Найменування показника	За звітний період	За попередній період	
Розрахункова вартість чистих активів, тис.грн	401 505	400 073	
Статутний капітал, тис.грн	3 323	3 323	
Скоригований статутний капітал, тис.грн	3 323	3 323	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до розміру зареєстрованого статутного капіталу особи	12 082,61	12 039,51	
Співвідношення (у відсотках) вартості чистих активів особи за звітний період до вартості чистих активів за попередній звітний період	100,36	93,18	
Висновок	Вартiсть чистих активiв акцiонерного товариства не менша вiд статутного капiталу (скоригованого). Вимоги п.3 ст.155 Цивiльного кодексу України дотримуються.	

Інформація про зобов'язання та забезпечення особи
Види зобов’язань	Дата виникнення	Непогашена частина боргу (тис. грн)	Відсоток за користування коштами (відсоток річних)	Дата погашення	
Кредити банку	X	0	X	X	
у тому числі:		
Зобов’язання за цінними паперами	X	0	X	X	
у тому числі:		
за облігаціями (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за іпотечними цінними паперами (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за сертифікатами ФОН (за кожним власним випуском):	X	0	X	X	
за векселями (всього):	X	0	X	X	
за іншими цінними паперами (у тому числі за деривативами) (за кожним видом):	X	0	X	X	
за фінансовими інвестиціями в корпоративні права (за кожним видом):	X	0	X	X	
Податкові зобов'язання	X	0	X	X	
Фінансова допомога на зворотній основі	X	0	X	X	
Інші зобов'язання та забезпечення	X	75 234	X	X	
Резерв вiдпусток	31.12.2025	16 737	X	28.02.2026	
Резерв на виплати пенсiйного забезпечення	31.12.2025	22 989	X	28.02.2026	
Розрахунки з акцiонерами	31.12.2025	17 987	X	28.02.2026	
Iншi	31.12.2025	1 745	X	28.02.2025	
Заборгованiсть перед постачальниками -нерезидентами	28.02.2022	11 480	X	31.12.2026	
Заборгованiсть перед покупцями -нерезидентами	28.02.2022	2 199	X	31.12.2026	
Заборгованiсть iнша	31.12.2025	1 797	X	31.01.2026	
Iншi зобов'язання з оплати працi	31.12.2025	300	X	31.01.2026	
Усього зобов'язань та забезпечень	X	75 234	X	X	

Інформація про обсяги виробництва та реалізації основних видів продукції
№ з/п	Основний вид продукції	Обсяг виробництва	Обсяг реалізованої продукції	
		у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї виробленої продукції	у натуральній формі (фізична одиниця виміру)	 у грошовій формі, тис.грн	у відсотках до всієї реалізованої продукції	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Болти	630,685 тн	37439	59,54	1439,02 тн	105739	62,77	
2	Гайки	428,381 тн	27068	40,44	786,91 тн	59764	34,32	
3	Шайби плоскi	0	0	0	54,475 тн	3580	2,38	

Інформація про собівартість реалізованої продукції
№ з/п	Склад витрат	Відсоток від загальної собівартості реалізованої продукції (у відсотках)	
1	2	3	
1	Сировина i матерiали	50,1	
2	Допомiжнi матерiали	10,1	
3	Електрична енергiя	12,1	
4	Витрати на оплату працi	19,4	
5	Iншi	8,3	

Інформація про осіб, послугами яких користується особа
Повне найменування або ім'я	АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ПЕРШИЙ УКРАЇНСЬКИЙ МIЖНАРОДНИЙ БАНК"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	14282829	
Місцезнаходження	04070, Україна, д/н р-н, м.Київ, вул.Андрiївська, 4	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	АЕ 294710	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	14.02.2015	
Міжміський код та телефон	(044) 231-71-84	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	64,19 - Iншi види грошового посередництва	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть депозитарної установи	

Повне найменування або ім'я	ПУБЛIЧНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "НАЦIОНАЛЬНИЙ ДЕПОЗИТАРIЙ УКРАЇНИ"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Публічне акціонерне товариство	
Ідентифікаційний код юридичної особи	30370711	
Місцезнаходження	04107, Україна, д/н р-н, м. Київ, вул. Тропiнiна, 7г	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	д/н	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	д/н	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	11.11.1111	
Міжміський код та телефон	(044)279-13-25, 279-65-40	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63.11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть	
Вид послуг, які надає особа	Депозитарна дiяльнiсть Центрального депозитарiю	

Повне найменування або ім'я	ДУ "Агентство з розвитку iнфраструктури фондового ринку України"	
РНОКПП		
УНЗР		
Організаційно-правова форма	Державна організація (установа, заклад)	
Ідентифікаційний код юридичної особи	21676262	
Місцезнаходження	03150, Україна, д/н р-н, м.Київ, вул.Антоновича, 51, оф. 1206	
Номер ліцензії або іншого документа на цей вид діяльності	DR/00001/APA	
Найменування державного органу, що видав ліцензію або інший документ	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	
Дата видачі ліцензії або іншого документа	18.02.2019	
Міжміський код та телефон	(044) 287-56-70	
Основні види діяльності із зазначенням їх найменування та коду за КВЕД	63,11 - Оброблення даних, розмiщення iнформацiї на веб-вузлах i пов'язана з ними дiяльнiсть.	
Вид послуг, які надає особа	Дiяльнiсть з надання iнформацiйних послуг на фондовому ринку	

II. Інформація щодо капіталу та цінних паперів
1. Структура капіталу
№ з/п	Тип та/або клас акцій	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Кількість акцій, шт.	Номінальна вартість, грн	Права та обов'язки	Наявність публічної пропозиції та/або допуску до торгів на організованих ринках капіталу	Облік часток особи в обліковій системі часток	
1	2	3	4	5	6	7	8	
1	Простi iменнi акцiї	120/1/11	66 453 976	0,05	Вiдповiдно до статуту та чинного законодавства	Публiчна пропозицiя та/або допуск до торгiв на фондовiй бiржi вiдсутнi.	Iнформацiя вiдсутня оскiльки товариство не  є товариством з обмеженою або додатковою вiдповiдальнiстю.	

3. Цінні папери
Інформація про випуски акцій особи
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Найменування органу, що зареєстрував випуск	Міжнародний ідентифікаційний номер	Тип цінного папера	Форма існування та форма випуску	Номінальна вартість, грн	Кількість акцій, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Частка у статутному капіталі (у відсотках)	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
01.03.2011	120/1/11	Нацiональна комiсiя з цiнних паперiв та фондового ринку	UA4000114805	Акція проста бездокументарна іменна	Електронні іменні	0,05	66 453 976	3 322 698,8	100	
Додаткова інформація	Свiдоцтво № 120/1/11 з датою реєстрацiї 01.03.2011  та датою видачi 06.06.2016 отримане  у зв'язку iз змiною типу Товариством. Попереднє свiдоцтво з датою видачi 01.03.2011 № 120/1/11, видане Публiчному акцiонерному товариству "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"  вважається таким, що втратило чиннiсть. Протягом звiтного року викуп власних акцiй та додаткова емiсiя акцiй Товариством не здiйснювалися. На внутрiшнiх та зовнiшнiх ринках торгiвля цiнними паперами емiтента не здiйснювалась. Заява на лiстинг цiнних паперiв на органiзованих ринках (бiржах) не подавалась, намiрiв щодо випуску будь-яких цiнних паперiв, якi пiдлягають реєстрацiї, не приймалось.	

Уточнення щодо наявності обмежень за акціями
Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій (з них голосуючих), шт.	Кількість викуплених акцій (кількість акцій прирівняних до викуплених), шт.	Кількість інших не голосуючих акцій, шт.	
1	2	3	4	
UA4000114805	66453976	0	2508271	

Інформація про наявність у власності працівників особи акцій у розмірі понад 0,1 % розміру статутного капіталу
Ім'я	РНОКПП	УНЗР	Кількість акцій, шт.	Від загальної кількості акцій (у відсотках)	Кількість за типами акцій	
					прості іменні	привілейовані іменні	
1	2	3	4	5	6	7	
Малiков Валерiй Олександрович			6 495 212	9,77	6 495 212	0	
Малiков Антон Валерiйович			6 479 267	9,75	6 479 267	0	
Малiков Дмитро Валерiйович			6 495 212	9,77	6 495 212	0	
Попков Сергiй Васильович			3 894 903	5,86	3 894 903	0	
Мiщенко Iрина Андрiївна			16 292 333	24,52	16 292 333	0	
Усього			39 656 927	59,67	39 656 927	0	

Інформація про загальну кількість голосуючих акцій та кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, а також кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі
Дата реєстрації випуску	Номер свідоцтва про реєстрацію випуску	Міжнародний ідентифікаційний номер	Кількість акцій у випуску, шт.	Загальна номінальна вартість, грн	Загальна кількість голосуючих акцій, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими обмежено, шт.	Кількість голосуючих акцій, права голосу за якими за результатами обмеження таких прав передано іншій особі, шт.	
1	2	3	4	5	6	7	8	
01.03.2011	120/1/11	UA4000114805	66 453 976	3 322 698,8	63 947 620	0	0	
Додаткова інформація	Характеристика обмеження: Характеристика обмеження: Кiлькiсть не голосуючих акцiй - 2506356 шт. 
Права акцiонерiв на участь та голосування у загальних зборах акцiонерiв визначенi Законом України "Про акцiонернi товариства" та статутом Товариства. Обмеження щодо врахування цiнних паперiв, що належать акцiонеру при визначеннi кворуму та обмеження щодо права участi акцiонера при голосуваннi на загальних зборах акцiонерiв встановлюється депозитарними установами вiдповiдно до законодавства про депозитарну систему України.

III. Фінансова інформація
1. Інформація про розмір доходу за видами діяльності особи
Вид діяльності особи із зазначенням найменування та коду за КВЕД	Розмір доходу особи від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг), тис.грн	Відсоткове вираження по відношенню від сукупного доходу особи за результатами звітного року	
1	2	3	
25.94 - Виробництво крiпильних i гвинтонарiзних виробiв (основний)	169728	70	
25.62 - Механiчне оброблення металевих виробiв	72488	30	

4. Твердження щодо річної інформації
Генеральний директор та головний бухгалтер Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" пiдтверджують, що наскiльки це їм вiдомо, рiчна фiнансова звiтнiсть, пiдготовлена вiдповiдно до стандартiв бухгалтерського облiку, що вимагаються згiдно iз Законом України "Про бухгалтерський облiк та фiнансову звiтнiсть в Українi", мiстить достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про стан активiв, пасивiв, фiнансовий стан, прибутки та збитки емiтента, а також про те, що звiт керiвництва включає достовiрне та об'єктивне подання iнформацiї про розвиток i здiйснення господарської дiяльностi та стан емiтента  з описом основних ризикiв та невизначеностей, з якими вони стикаються у своїй господарськiй дiяльностi.

IV. Нефінансова інформація
1. Звіт керівництва (звіт про управління)
1. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від голови ради особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд голови наглядової ради звiт керiвництва ПрАТ "ДРЗМВ" за 2025рiк.

2. Звернення до акціонерів/учасників та інших стейкхолдерів від керівника особи
Довожу до вiдома акцiонерiв та iнших стейкхолдерiв вiд Генерального директора звiт керiвництва ПрАТ "ДРЗМВ" за 2025рiк.

3. Інформація про розвиток та вірогідні перспективи подальшого розвитку особи
Товариство є самостiйним суб'єктом господарювання, має самостiйний баланс, поточний та iншi рахунки в установах банкiв, печатку iз своїм найменуванням, фiрмовi бланки. 
Товариство здiйснює свою господарську дiяльнiсть з метою отримання прибутку, вiдповiдає за результати своєї дiяльностi та виконання зобов'язань перед постачальниками, споживачами, бюджетом, банками, забезпечує потреби юридичних осiб i населення в продукцiї (роботах, послугах) з високими споживчими властивостями i якiстю. 
Подальший розвиток Товариства визначається його здатнiстю самостiйно пiдтримувати свою поточну i перспективну платоспроможнiсть в умовах воєнного стану, нестабiльностi навколишнього оточення i пiдприємницького ризику. Для цього важливим є правильний вибiр економiчних орiєнтирiв i вмiння своєчасно досягати поставлених цiлей. 
З цiєю метою Товариство здiйснює стратегiчну оцiнку перспектив свого розвитку, яка вiдображала б майбутнє сучасних господарських, фiнансових та iнвестицiйних управлiнських рiшень. 
Сукупнiсть обставин, пов`язаних з вiйною, якi не залежали вiд Товариства, не дали змоги ПРАТ "ДРЗМВ" працювати повноцiнно у 2025 роцi. Станом на день звiтностi цi обставини, якi є наслiдком дiї воєнного стану в Українi, тривають, що вiдповiдно суттєво ускладнює роботу пiдприємства та не дозволяє  планувати перспективи подальшого розвитку Товариства.
Основнi засоби емiтента розташованi у мiстi Дружкiвка, Донецької областi, на територiї, яка з 24.02.2022 року вiдноситься до територiй можливих бойових дiй на пiдставi наказу Мiнiстерства з питань реiнтеграцiї тимчасово окупованих територiй України вiд 22.12.2022 № 309 "Про затвердження Перелiку територiй, на яких ведуться (велися) бойовi дiї або тимчасово окупованих росiйською федерацiєю", зареєстрованого в Мiнiстерствi юстицiї України 23 грудня 2022 р. за № 1668/39004. З урахуванням змiн, внесених Наказом Мiнiстерства розвитку громад та територiй № 1700 вiд 08.12.2025 Дружкiвська мiська територiальна громада внесена до територiй активних бойових дiй, на яких функцiонують державнi електроннi iнформацiйнi ресурси, дата початку бойових дiй 10.09.2025року. 
З 24 лютого 2022 року i на дату звiтностi мали мiсце постiйнi обстрiли, внаслiдок яких вже пошкоджена бiльшiсть будiвель та споруд, виробничого обладнання. Всього на територiю ПрАТ "ДРЗМВ" з 24 лютого 2022 року було бiльш тринадцяти влучань по об'єктах Товариства (06-07.05.2022; 09.07.2022; 17.12.2022; 10.06.2023, 20.02.2024, 04.07.2024, 08.08.2024, 21.04.2025, 13.06.2025, 16.07.2025, 09.09.2025, 20.09.2025, 27.09.2025, 04.11.2025, 10.11.2025 ). Для запобiгання втрати виробничих запасiв та крiпильних виробiв, залишки оборотних активiв довелось перевезти до орендованого складського примiщення у м.Днiпро, з якого вiдбувається реалiзацiя виробничої продукцiї:
У 2025 роцi не припинялися обстрiли виробничих потужностей, якi розташованi у м.Дружкiвка, Донецької областi:  
- 21.04.2025 пошкоджено: Цех крiпильних виробiв ЦКВ-1, вiддiлення термообробки крiпильних виробив (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5) iнв.№1573, Цех крiпильних виробiв ЦКВ-2 дiлянка залiзничного крiплення №1 (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5) виробнича дiлянка iнв.№1571;
- 13.06.2025 пошкоджено: Цех крiпильних виробiв ЦКВ-1, (експериментальне вiддiлення, термiчне вiддiлення термоагрегату "San Yung", термiчне вiддiлення термоагрегату "Kohnle", гальванiчне вiддiлення, (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5),експериментальне вiддiлення, термiчне вiддiлення термоагрегату "San Yung", термiчне вiддiлення термоагрегату "Kohnle", гальванiчне вiддiлення   iнв. № 1573, Склад готової продукцiї №13 iнв. № 1571, ЦПМ волочильне вiддiлення iнв. № 157117 (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5), Центральна заводська лабораторiя (ЦЗЛ), Естакада мiжцехових комунiкацiй (ЕНЦ) iнв. № 2790. 
Iнформацiя щодо до руйнувань та пошкодження обладнання:
I  Цех крiпильних виробiв ЦКВ-1, (експериментальне вiддiлення, термiчне вiддiлення термоагрегату Kohnle, гальванiчне вiддiлення (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5):
1.1 Експериментальне вiддiлення iнв. № 1573
1.1.1 Холодновисадочний автомат для виробництва болтiв JBF 36В-5S iнв. № 44950:
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- знищена панель управлiння автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату;
- пошкодження системи вентиляцiї автомату та електростатичного фiльтру мод. Air Boss Trion Т5200 iнв. .№ 44982, очищувача повiтря  iнв.№ 44980;
1.1.2 Навантажувачи вилочнi :
- навантажувач мод. "НC срd 30G" iнв. № 44978 пошкоджений, зруйнована опорна рама кабiни водiя навантажувача, та рама пiдйому;
- навантажувач мод. "Балканкар Record" iнв. № 49205, знищена каретка та механiзм пiдйому;
- навантажувач  мод. "HC cpd 30G" iнв.№ 47448 зруйнована опорна рама кабiни водiя навантажувача, та пошкоджена рама пiдйому;
1.1.3 Холодновисадочний автомат для виробництва болтiв JBF 13В-5S iнв. № 48891:
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- пошкоджена панель управлiння автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату;
- знищено систему вентиляцiї автомату та електростатичного
фiльтру мод. BS-216 Q-2000 iнв. № 48910.
1.1.4 Холодновисадочний автомат для виробництва болтiв JBF 13В-5S iнв. № 44908:
- пошкодження захисних кожухiв автомату;	
- пошкоджена шафа управлiння автомату;
- пошкоджено систему вентиляцiї автомату та електростатичного фiльтру мод. TRION T-1300 iнв. № 44955.
1.1.5 Холодновисадочний автомат для виробництва болтiв JBF 10В-5S iнв. № 48889:
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату;
- пошкоджено систему вентиляцiї автомату та електростатичного фiльтру мод. BS-216 Q-2000 iнв. № 48907.
1.1.6 Холодновисадочний автомат для виробництва болтiв JBF 10В-5S iнв. № 44907:
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату.
2.1 Термiчне вiддiлення термоагрегату "San Yung" iнв. № 1573
2.1.1 Кран мостовий електричний iнв. №44402 (кран вiдновленню та ремонту не   пiдлягає) :
 - знищена опорна конструкцiя мостiв крану;
 - зруйнований привод руху крану та вантажного вiзка;
3.1 Термiчне вiддiлення термоагрегату "Kohnle" iнв. № 1573
3.1.1 Термоагрегат "Kohnle" iнв. №817756 
- руйнування трубопроводiв витяжної вентиляцiї з гартової печi дiаметром 350мм;
- руйнування огородження з кутника металевого 50 х 5мм ванни вiдпуски виробiв;
- пошкодження стрiчки транспортерної  ванни вiдпуски виробiв;
- пошкодження печi вiдпуски виробiв;
- пошкодження блокiв управлiння газовими пальниками;
- пошкодження металоконструкцiй емульсiйної ванни;
- пошкодження вентиляторiв витяжної вентиляцiї;
4.1 Гальванiчне вiддiлення iнв. № 1573
4.1.1 Пошкодження завантажувального пристрою автоматичної лiнiї щилочного оцинкування барабанного типу WA-ARD-Z-04-090 iнв. № 44929;
4.1.2 Пошкодження охолоджувача рiдини "ТСС-99"  мод. "ТСС-99" iнв. №48982;
4.1.3 Пошкодження охолоджувача рiдини  мод. "ТСС-99" iнв. №48983;
4.1.4 пошкодження гiдромодулю мод. "HM- 5127" iнв. № 43222;
4.1.5 пошкодження шафи електричної ВРУ1-14-21-54УЗ  iнв.. № 43221;
4.1.6. повнiстю зруйнована шафа ВРУ 1.26-65 iнв. №43175;
4.1.7. повнiстю зруйнований вступно-розподiльний пристрiй ВРУ1-14-34-31-УЗ iнв. №43486.
II  ЦПМ Волочильне вiддiлення iнв. № 157117 (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5):
1.1.1 Пошкодження крана мостового електричного мод. "КМЕ-5"  iнв.  № 49030, пошкоджена опорна несуча металоконструкцiя, пошкодження приводу руху крана та  вантажного вiзка крана.
1.1.2  Лiнiя калiбрування пiдкату мод. "ЛКП 16-32" iнв. № 48964:
- важке пошкодження шафи управлiння приводом;
- пошкодження головного привода лiнiї;
- пошкодження пультiв управлiння лiнiї;
- пошкодження гiдростанцiї лiнiї;
- пошкодження заточувального пристрою лiнiї;
1.1.3  Волочильний стан мод.  "ВГ-1/1000" iнв. № 48265 :
-  важке пошкодження шафи управлiння приводом;
-  пошкодження головного привода лiнiї;
- пошкодження гiдростанцiї лiнiї;
- пошкодження заточувального пристрою лiнiї;
1.1.4  Кран консольно-поворотний iнв. № 48542 :
- пошкодження та деформацiя опорної несучий металоконструкцiї крану;
- пошкодження електроприводу пiдйому ;
1.1.5  Кран консольно-поворотний iнв. № 48543 :
- пошкодження та деформацiя опорної несучий металоконструкцiї крану;
- пошкодження електроприводу пiдйому ;
1.1.6  Повiтронагрiвач з системою загазованостi мод. "НВГ-С-100" iнв. № 43183:
- пошкодження корпусу повiтронагрiвача;
- пошкодження нагрiвального елементу;
- пошкодження огородження повiтронагрiвача iнв. № 2673;
- пошкодження металевих вентиляцiйних трубопроводiв теплової завiси ворiт повiтронагрiвача;
1.1.7  Повiтронагрiвач з системою загазованостi  мод. "НВГ-С-100" iнв. № 43184:
- пошкодження корпусу повiтронагрiвача;
- пошкодження нагрiвального елементу;
- пошкодження огородження повiтронагрiвача iнв. № 2674;
- пошкодження металевих вентиляцiйних трубопроводiв теплової завiси ворiт повiтронагрiвача;
1.1.8  Пристрiй безударного прийому бунтiв iнв. № 713092 ;
- пошкодження металоконструкцiї пристрою;
1.1.9  Пристрiй безударного прийому бунтiв iнв. № 713163 ;
- пошкодження металоконструкцiї пристрою;
1.1.10 Ваги товарнi платформнi мод. "ВПД1517-5т" iнв. № 474041 :
- пошкодження корпусу вагiв;
- пошкодження платформи з тензодатчика;
III  Цех крiпильних виробiв ЦКВ-2 дiлянка залiзничного крiплення №1 (колишня виробнича будiвля ковальсько-пресового цеху КПЦ-5) виробнича дiлянка iнв.№1571:
1.1.1  Руйнування  компресора гвинтового повiтряного мод. "Gardner Denver" ES 37/7,5 iнв. № 411112;
1.1.2  Руйнування  компресора гвинтового повiтряного мод. "Gardner Denver" ES 37/7,5 iнв. № 411113;
1.1.3  Руйнування  компресора гвинтового повiтряного мод. "Gardner Denver" ES 37/7,5 iнв. № 411114;
1.1.4  Руйнування  компресора гвинтового повiтряного мод. "Gardner Denver" ES 37/7,5 iнв. № 411115;
1.1.5  Руйнування  компресора гвинтового повiтряного мод. "Gardner Denver" ES 15/7,5 iнв. № 49159;
1.1.6  QPBA161 - Автомат комбайн инв№48282
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату.
1.1.7    QPBA201 - Автомат комбайн инв№47886
- пошкодження захисних кожухiв автомату;
- пошкоджена шафа управлiння автомату.
1.1.8 Ножицi TS-25, iнв. № 49128, пошкодження система гiдравлiки та деформацiя корпусу.
1.1.9 Ножицi кривошипнi вiдкритi сортовi St-4, iнв. №43701, деформацiя столу подачi, пошкоджена площадка пiд головним двигуном.
1.1.10 Правiльний пристрiй RAT -25, iнв. №49127, пошкоджена гiдравлiка приводу правильних роликiв.
1.1.11 Прес для нарiзання заготiвок STAMA-25, iнв. №49129, пошкодження корпусу, вузла приводу, муфти та шестернi.
1.1.12. Розмотувальний пристрiй з лiнiї TIR-25 AVD-40, iнв. №49126, пошкодження корпусу та системи гiдроподачи.
1.1.13 Верстат рiзбонарезний 5993, iнв. №43998, пошкодження блоку управлiння, вузла приводу.
1.1.14 Верстат рiзбонарезний 5993, iнв. №43996, деформацiя корпусу, пошкодження гiдравлiчної системи.
1.1.15 Конвеєр пластинчатий похилий, iнв. №48814, деформацiя конвеєра, двигуна.
1.1.16 Витяжна вентиляцiя ВЦ14-46-8Пр.90, iнв. №48813, пошкодження основного корпусу.
- 16.07.2025 пошкоджено Цех крiпильних виробiв ЦКВ-2 та цех пiдготовки металу ЦПМ адмiнiстративно-побутовий комплекс триповерховий (колишнiй адмiнiстративно-побутовий комплекс ковальсько-пресового цеху КПЦ-4) iнв.№1266, Примiщення вiддiлу капiтального будiвництва в будiвлi адмiнiстративно-побутового комплексу колишнього ковальсько-пресового цеху КПЦ-4  iнв.№12660.
- 08.09.2025 пошкоджено вагон-гуртожиток iнв.номер 1205.
- 20.09.2025 пошкоджено будiвлю заводоуправлiння iнв.номер1330, Цех крiпильних виробiв ЦКВ-2 та цех пiдготовки металу ЦПМ (колишня будiвля КПЦ-4) iнв.№1265, Цех крiпильних виробiв ЦКВ-2 та цех пiдготовки металу ЦПМ (колишнiй АПК КПЦ-4) iнв.№1266, АПК IМЦ инв. № 1131, Будiвля велосiпедної стоянки iнв. № 1243.
- 04.11.2025 пошкодження Подстанцiї "Метiзная 110кВ" iнв.№:1196.
Не зважаючи на всi чинники, якi ускладнюють ведення господарської дiяльностi , Товариство i далi сприятиме посиленню економiчного фронту, сплачує податки та надає робочi мiсця. Рiшенням Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї ПрАТ "ДРЗМВ" вiднесено до пiдприємств, якi є критично важливими для функцiонування економiки та забезпечення життєдiяльностi населення в особливий перiод (Розпорядження Начальника Днiпропетровської обласної вiйськової адмiнiстрацiї вiд 19.12.2024 №1047/0/527-24, вiд 04.11.2025 №1456/0/527-25).

4. Інформація про укладення деривативних контрактів або вчинення правочинів щодо деривативних цінних паперів емітентом (крім укладених / вчинених особою, яка провадить клірингову діяльність центрального контрагента, у межах провадження нею клірингової діяльності центрального контрагента), якщо це впливає на оцінку його активів, зобов'язань, фінансового стану і доходів або витрат
Протягом звiтного перiоду Товариство не укладало деривативiв та не вчиняло правочинiв щодо похiдних цiнних паперiв, укладання та/або вчинення яких могло би вплинути на оцiнку його активiв, зобов'язань, фiнансового стану i доходiв або витрат Товариства.

1) Завдання та політика особи щодо управління фінансовими ризиками, у тому числі політика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операції, для якої використовуються операції хеджування
Завдання та полiтика Товариства щодо управлiння фiнансовими ризиками, у тому числi полiтика щодо страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, полягають, насамперед, у попереднiх розрахунках та прогнозуваннi змiн та коливань цiнових параметрiв складових частин прогнозованих операцiй, а також можливих коливань валютних курсiв, якщо це має вплив на кiнцевi фiнансовi результати прогнозованих операцiй. Страхування кожного основного виду прогнозованої операцiї, для якої використовуються операцiї хеджування, здiйснюється пiсля проведення системного аналiзу та комплексного прогнозування факторiв, якi можуть мати суттєве значення щодо фактичного кiнцевого фiнансового  результату такої операцiї.

2) Схильність особи до цінових ризиків, кредитного ризику, ризику ліквідності та/або ризику грошових потоків
Товариство проводить виважену полiтику щодо цiнових ризикiв, кредитного ризику лiквiдностi та/або ризику грошових потокiв. Цiновими ризиками для Товариства є:  пiдвищення закупiвельних цiн;  ймовiрнiсть встановлення конкурентами цiн нижче ринкових;  змiни в державному регулюваннi цiноутворення;  ймовiрнiсть введення нових податкових та iнших платежiв, якi включаються в цiни;  пiдвищення цiн i тарифiв на послуги iнших органiзацiй. Аналiз Товариством цiнових ризикiв та їх прийняття складається з виявлення цiнових ризикiв, вибору методу оцiнки цiнових ризикiв, управлiння цiновими ризиками. При визначеннi власної цiнової полiтики Товариство не має схильностi до цiнових ризикiв. Виходячи з того, що кредитний ризик, за визначенням Нацiонального банку України, це наявний або потенцiйний ризик для надходжень i капiталу, який виникає через неспроможнiсть сторони, що взяла на себе зобов'язання, виконати умови будь-якої фiнансової угоди iз банком або в iнший спосiб виконати взятi на себе зобов'язання, можна дiйти висновку про належнiсть такого виду ризику до дiяльностi кредитора, у першу чергу, банку, що, у свою чергу, зумовлює вiдсутнiсть такого ризику у дiяльностi Товариств, внаслiдок не проведення ним операцiй кредитування та/або запозичень. З iншого боку, кредитний ризик або ризик неповернення боргу однаково стосується усiх суб'єктiв господарської дiяльностi. Вiн присутнiй у фiнансовiй дiяльностi пiдприємства при наданнi їм товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям. З огляду на наведене, Товариство не застосовує надання товарного (комерцiйного) або споживчого кредиту покупцям, чим зумовлюється вiдсутнiсть схильностi Товариства до кредитного ризику. Товариство на кожному своєї етапi господарської дiяльностi здiйснює вiдповiднi iнвестування грошових коштiв в економiчний процес. Тому воно постiйно здiйснює монiторинг цього процесу, виявляє негативнi явища й встановлює рiвень ризику лiквiдностi. Потреба в оцiнцi ризику лiквiдностi виникає i пiд час змiн стратегiї й тактики дiяльностi Товариства. Товариство будує свою дiяльнiсть на основi таких стратегiї та тактики, якi зумовлюють вiдсутнiсть схильностi до ризику лiквiдностi, враховуючи, при цьому, можливiсть реалiзацiї власних фiнансових активiв за справедливою вартiстю. Виходячи з того, що ризик грошового потоку - iмовiрнiсть змiни величини майбутнього грошового потоку, пов'язаного з монетарним фiнансовим iнструментом, та враховуючи те, що у своїй дiяльностi Товариство уникає дефiциту грошових коштiв, який посилює ризик втрати Товариством платоспроможностi та погiршує його фiнансовий стан, що пiдвищує ризик його банкрутства, можна казати про вiдсутнiсть схильностi Товариства до ризику грошових потокiв.

Частина 2. Інформація про загальні збори акціонерів (учасників) та загальний опис прийнятих на таких зборах рішень: 1 (1)
Дата проведення	18.04.2025	
Спосіб проведення		очне голосування
	електронне голосування
X	опитування (дистанційно)	
Суб'єкт скликання	Наглядова рада	
Питання порядку денного та прийняті рішення:	
1. Звiт Наглядової ради Товариства за 2024 рiк, та прийняття рiшення за результатами розгляду звiту.
Прийнято рiшення: Затвердити звiт Наглядової ради ПрАТ "ДРЗМВ" за 2024рiк.
2. Затвердження результатiв фiнансово-господарської дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" за 2024 рiк. 
Прийнято рiшення: Затвердити результати фiнансово-господарської дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" за 2024 рiк.
3. Визначення порядку розподiлу прибутку за пiдсумками роботи Товариства в 2024 роцi. Прийняття рiшення про виплату дивiдендiв, визначення конкретного способу виплати дивiдендiв. 
Прийнято рiшення: 1) Затвердити суму чистого прибутку за пiдсумками роботи Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв" за 2024рiк у розмiрi 15671т.грн. 2) Прийняти рiшення про виплату дивiдендiв за пiдсумками роботи Товариства у 2024 роцi у розмiрi 0,23грн. на 1 акцiю. Спосiб виплати дивiдендiв - безпосередньо акцiонерам.3. Залишок чистого прибутку залишити без розподiлу. 
4. Визначення основних напрямкiв дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" на 2025рiк. 
Прийнято рiшення: Затвердити основнi напрямки дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ" на 2025 рiк.
5. Прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв, якi можуть вчинятися Товариством протягом не бiльш одного року з дати прийняття такого рiшення, iз зазначенням характеру правочинiв та їх граничної сукупної вартостi.
Прийнято рiшення: 1) На пiдставi ч.4 ст. 106 Закону України "Про акцiонернi товариства" надати попередню згоду на вчинення значних правочинiв, ринкова вартiсть майна, робiт або послуг чи сума коштiв, що є їх предметом, становить вiд 25 вiдсоткiв вартостi активiв за даними рiчної фiнансової звiтностi Товариства за 2024 рiк, тобто бiльше нiж 121075т.грн. кожна, та якi вчинятимуться Товариством у ходi його поточної господарської дiяльностi з 19.04.2025р. по 18.04.2026р., у тому числi включаючи укладання Товариством кредитних договорiв, договорiв позики, комiсiї, експортних та iмпортних договорiв, договорiв щодо надання будь-якої застави, iпотеки чи iншого забезпечення, договорiв поруки, договорiв щодо надання гарантiї, договорiв щодо вiдступлення права вимоги, дилерських договорiв, агентських договорiв (надалi всi зазначенi у цьому пунктi - договори фiнансування) та будь-яких iнших договорiв i документiв, якi можуть укладатися або пiдписуватися Товариством разом з, згiдно з, або у зв'язку з договорами фiнансування, включаючи без обмежень усi та будь-якi додатковi договори та договори (додатковi угоди) про внесення змiн до договорiв фiнансування, що є укладеними на дату проведення цих загальних зборiв, або що будуть укладенi у перiод з 19.04.2025р. по 18.04.2026р. 2) Гранична сукупна вартiсть правочинiв, щодо яких прийняте рiшення про попереднє надання згоди на вчинення, не повинна перевищувати десятикратну вартiсть активiв Товариства за даними фiнансової звiтностi за 2024рiк. 3) Уповноважити Генерального директора Товариства або особу, що виконує його обов'язки, або iншу особу, уповноважену на це довiренiстю, виданою Генеральним директором Товариства, у перiод 19.04.2025р. по 18.04.2026р. здiйснювати всi необхiднi дiї щодо вчинення вiд iменi Товариства правочинiв, вказаних в пунктi 1 цього рiшення, за умови дотримання пункту 2 цього рiшення. 4. Для укладення та виконання значних правочинiв, на вчинення яких була надана попередня згода, не вимагається прийняття будь-якого наступного рiшення Загальними зборами акцiонерiв, Наглядовою радою або iншим органом управлiння Товариства.	
URL-адреса протоколу загальних зборів:	https://dmf.com.ua/aktioners	

Частина 4. Рада
Персональний склад ради та її комітетів
Ім'я члена ради, строк повноважень у звітному періоді	РНОКПП	УНЗР	Голова/ заступник голови ради		Голова / член комітету ради	
				Назва комітету - 1	Назва комітету - 2	Назва комітету - 3	
Спиридонов Олексiй Олександрович, строк повноважень: 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.			X				
Малiков Антон Валерiйович, строк повноважень: 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.			Y				
Малiков Валерiй Олександрович, строк повноважень: 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.							
Шаповалов Андрiй Леонiдович, строк повноважень: 28.04.2023 р. - 27.04.2026 р.							

Інформація про проведені засідання ради та загальний опис прийнятих рішень
Кількість засідань ради у звітному періоді:	16	
з них очних:	0	
з них заочних:	16	
Опис ключових рішень ради:	Протягом звiтного року було проведено 16 засiдань Наглядової Ради. Засiдання були присвяченi розгляду рiзних аспектiв дiяльностi ПрАТ "ДРЗМВ", що мають важливе значення для здiйснення керiвництва Товариством особливо в умовах дiї воєнного стану.
На засiданнях Наглядової ради Товариства заслуховували та затверджували  звiт Генерального директора про пiдсумки роботи в 2024 роцi, та за звiтнi перiоди - квартали, затверджували звiт корпоративного секретаря за 2024рiк.
Приймались рiшення щодо скликання i проведення рiчних загальних зборiв акцiонерiв Товариства, а саме  визначався спосiб проведення Загальних зборiв акцiонерiв, приймалося рiшення щодо укладення договору з Центральним Депозитарiєм про надання послуг iз дистанцiйного проведення загальних зборiв та визначення осiб, що уповноваженi взаємодiяти з Центральним Депозитарiєм при проведеннi дистанцiйних зборiв;  визначали  проект  порядку денного з проектами рiшень Загальних зборiв акцiонерiв;  дату проведння Загальних зборiв акцiонерiв, дату складення перелiку осiб якi мають право бути повiдомленними про скликання Загальних зборiв акцiонерiв та спосiб персонального повiдомлення акцiонерiв про скликання Загальних зборiв акцiонерiв.
Наглядова Рада розглядала питання  про виконання встановлених законодавством  процедур щодо повiдомлення про скликання Загальних зборiв акцiонерiв, що вiдбуватимуться дистанцiйно, ваизначала  перелiк  документiв, якi надаються акцiонерам пiд час проведення Загальних зборiв акцiонерiв, розглядала регламентнi питання проведення   дистанцiйних Загальних зборiв - про обрання голови та секретаря загальних зборiв,  про обрання складу реєстрацiйної комiсiї, про обрання лiчильної комiсiї загальних зборiв. Затверджувала форму i текст  бюлетенiв для голосування на Загальних зборах акцiонерiв Приватного акцiонерного товариства "Дружкiвський завод металевих виробiв".
Наглядова Рада  приймала рiшення щодо виплати персональної надбавки Генеральному директору за виконання особливо важливих завдань в умовах воєнного стану та  директорату ПрАТ "ДРЗМВ" за  сумлiнне i якiсне виконання посадових обов'язкiв за результатами роботи. 
Приймались рiшення щодо визначення порядку, строку виплати дивiдендiв i дати складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв за пiдсумками роботи ПрАТ "ДРЗМВ" в 2024 роцi.  
Приймались рiшення щодо внесення змiн до додаткової угоди до Контракту з Генеральним директором ПрАТ "ДРЗМВ" Зiмбровським С.С., та визнення посадової особи, уповноваженої на пiдписання додаткової угоди.
Приймалися рiшення про списання невиплачених сум дивiдендiв за 2018 та 2020 рiк у зв'язку з перебiгом термiну позовної давностi.
Приймалися рiщшення про скликання позачергових Загальних зборiв акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ", та процедурнi питання   їх скликання та проведення. 
Розглядалися питання щодо органiзацiї бухгалтерського облiку на пiдприємствi, прийнято рiшення про внесення змiн до облiкової полiтики Товариства. 

Інформація про одноосібний виконавчий орган та загальний опис прийнятих рішень
Ім'я керівника, термін повноважень у звітному періоді	Зiмбровський Сергiй Сергiйович, строк повноважень  08.07.2023р. - 17.06.2024р.;  17.06.2024р - 30.06.2027 р.	
РНОКПП		
УНЗР		
Опис ключових рішень керівника	В умовах воєнного стану в Українi, та беручи до уваги, що виробничi потужностi Товариства розмiщенi в зонi можливих, а пiзнiше - активних  бойових дiй, в звiтному роцi Генеральний директор очолював вiдповiднi напрямки роботи та спрямовував дiяльнiсть вiдповiдних структурних пiдроздiлiв Товариства; звiтував перед Наглядовою радою; органiзовував виробництво та реалiзацiю продукцiї, виконання рiшень Загальних зборiв та Наглядової ради Товариства; на вимогу органiв та посадових осiб Товариства надавав можливiсть ознайомитися з iнформацiєю про дiяльнiсть Товариства в межах, встановлених законом, Статутом та внутрiшнiми положеннями Товариства; органiзовував створення органiзацiйних  економiчних   умов для працi в Товариствi, та збереження життя працiвникiв  забезпечував належне управлiння майном Товариства; дiяв в iнтересах Товариства сумлiнно, розумно i не перевищував своїх повноважень; керувався у своїй роботi чинним законодавством України, Статутом Товариства, контрактом, iншими внутрiшнiми документами i рiшеннями, прийнятими Загальними зборами акцiонерiв i Наглядовою радою; дотримувався всiх прийнятих у Товариствi правил,  пов'язаних з режимом обiгу, безпеки та збереження iнформацiї з обмеженим доступом; вчасно надавав Наглядовiй Радi повну i точну iнформацiю про дiяльнiсть i фiнансовий стан Товариства  в межах своєї компетенцiї. 
Протягом звiтного року Генеральний директор виконував свої посадовi обов'язки особисто без делегування своїх повноважень iншiй особi.
	
Ім'я заступника(ів) керівника, термін повноважень у звітному періоді		
РНОКПП		
УНЗР		
Сфера відповідальності заступника керівника		
Ім'я та посада особи, яка виконувала обов'язки керівника у звітному періоді, період протягом якого особа здійснювала виконання обов'язків керівника		
РНОКПП		
УНЗР		

Частина 6. Інформація про корпоративного секретаря, а також звіт щодо результатів його діяльності
Ім'я	Лапушинська Лариса Володимирiвна	
РНОКПП		
УНЗР		
Документи, які регулюють діяльність корпоративного секретаря	Дiяльнiсть корпоративного секретаря регулюється Статутом та Законом України "Про акцiонернi товариства".
	
Орган управління, який прийняв рішення про призначення корпоративного секретаря	Рiшення про призначення корпоративного секретаря прийнято Наглядовою радою Товариства вiд 10.12.2013	
Дата та номер рішення про призначення корпоративного секретаря	10.12.2013 №19	
Дата та номер рішення про затвердження звіту корпоративного секретаря за завітний період	05.01.2026 №1	
Основні положення звіту щодо результатів діяльності корпоративного секретаря за завітний період	В умовах воєнного стану в Українi, та беручи до уваги, що виробничi потужностi Товариства розмiщенi в зонi можливих бойових дiй, дiяльнiсть корпоративного секретаря у  2025 роцi була спрямована на виконання норм законодавства з корпоративного управлiння, виконання норм Статуту, рiшень Загальних зборiв акцiонерiв та Наглядової Ради Товариства.
   У 2025 роцi було пiдготовлено та проведено 16 засiданнь Наглядової Ради ПрАТ "ДРЗМВ", складенi протоколи.
  Були пiдготовленi та проведенi  Рiчнi  Загальнi збори акцiонерiв, щодо яких були виконанi  дiї, визначенi законодавством, Статутом Товариства та Положенням про Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ" - пiдготовленi повiдомлення про скликання та проведення Загальних зборiв акцiонерiв, пiдготовленi проекти порядку денного, укладенi договори з ПАТ "НДУ", складенi та розмiщенi на сайтi Товариства у необхiднi термiни бюлетенi для голосування,  протоколи,  та iншi документи щодо проведення зборiв. Здiйсненнi дiї щодо своєчасного повiдомлення акцiонерiв про скликання та проведення зборiв.
      Пiдготовленi документи та виконанi дiї для прийняття Наглядовою Радою Товариства рiшень про скликання позачергових зборiв акцiонерiв.
     Оприлюдненi та поданi до НКЦПФР у вiдповiдностi з чинним законодавством України  рiчнi звiти емiтента  за 2021, 2022 та 2023 роки.  Оприлюдненi на сайтi товариства iнформацiя щодо виплати дивiдендiв, та скликання рiчних загальних зборiв акцiонерiв, iнформацiя про кiлькiсть акцiй та голосуючих акцiй, порядок голосування на загальних зборах акцiонерiв за довiренiстю. Перелiк документiв, що має надати акцiонер (представник акцiонера) для його участi у Загальних зборах.
   Була пiдготовлена, розмiщена на сайтi Товариства, оприлюднена згiдно законодавства та подана до НКЦПФР  особлива iнформацiї про прийняття рiшення про попереднє надання згоди на вчинення значних правочинiв.
   Надаються вiдповiдi на телефоннi та письмовi запити акцiонерiв та посадових осiб Товариства. За запитом акцiонерiв були наданi документи щодо порядку денного рiчних Загальних зборiв акцiонерiв.
   Для пiдвищення професiйної квалiфiкацiї постiйно вивчаю чинне законодавство, пiдписана на розсилки Українського iнституту корпоративного управлiння, Професiйної асоцiацiї корпоративного управлiння, ПАТ Нацiональний депозитарiй України, спiльноти корпоративних секретарiв в телеграм, компанiї Емкон. Звiт корпоративного секретаря  про роботу у 2025 роцi затверджений рiшенням Наглядової Ради протокол № 1 вiд 05.01.2026 року.

Частина 8. Інформація щодо осіб, які прямо або опосередковано є власниками значного пакета акцій особи
Ім'я або повне найменування акціонера	РНОКПП	УНЗР	Розмір значного пакета акцій	Розмір пакета акцій, що знаходиться в прямому та (опосередкованому) володінні	
Спиридонов Олексiй Олександрович			9964706	9964706	
Попков Сергiй Васильович			3894903	3894903	
Малiков Антон Валерiйович			6479267	6479267	
Мiщенко Солона Олена			8659242	8659242	
Малiкова Олена Євгенiвна			5482453	5482453	
Малiков Валерiй Олександрович			6495212	6495212	
Мiщенко Iрина Андрiївна			16292333	16292333	
Малiков Дмитро Валерiйович			6495212	6495212	

4. Дивіденди
Інформація про виплату дивідендів та інших доходів за цінними паперами у звітному році
Інформація про виплату дивідендів	У звітному періоді	
	за простими акціями	за привілейованими акціями	
Сума нарахованих дивідендів, грн.	15 284 414,48	0	
Нараховані дивіденди на одну акцію, грн.	0,23	0	
Сума виплачених/перерахованих дивідендів, грн.	12 392 763,96	0	
Дата прийняття уповноваженим органом акціонерного товариства рішення про встановлення дати складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	23.04.2025		
Дата складення переліку осіб, які мають право на отримання дивідендів	08.05.2025		
Спосіб виплати дивідендів	безпосередньо акцiонерам		
Дата (дати) перерахування дивідендів через депозитарну систему із зазначенням сум (грн) перерахованих дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Дата (дати) перерахування/ відправлення дивідендів безпосередньо акціонерам із зазначенням сум (грн) перерахованих/відправлених дивідендів на відповідну дату	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 12.05.2025, 4 276 810
14.05.2025, 723 190
02.09.2025, 7 392 763,96	За результатами звітного періоду: 
За результатами попереднього періоду: 	
Додаткова інформація	Дата прийняття загальними зборами акцiонерного товариства рiшення про виплату дивiдендiв (за простими акцiями) - 18.04.2025 р.
Дата прийняття уповноваженим органом акцiонерного товариства рiшення про встановлення дати складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв (за простими акцiями), порядок та строк їх виплати, а також найменування уповноваженого органу, який прийняв таке рiшення -  23.04.2025 р.
Дата складення перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв -  08.05.2025 р.
Розмiр дивiдендiв, що пiдлягають виплатi вiдповiдно до рiшення загальних зборiв за простими акцiями або розмiр дивiдендiв за привiлейованими акцiями, який зазначений в Статутi товариства, в тому числi, розмiр дивiдендiв на одну акцiю - 0,23 грн.
Строк виплати дивiдендiв: початок строку виплати дивiдендiв -  09.05.2025 р., дата закiнчення строку виплати дивiдендiв -   17.10.2025 р.
Спосiб виплати дивiдендiв (через депозитарну систему або безпосередньо акцiонерам) - безпосередньо акцiонерам
Порядок виплати дивiдендiв (виплата всiєї суми дивiдендiв у повному обсязi або кiлькома частками пропорцiйно всiм особам, що мають право на отримання дивiдендiв). У випадку виплати дивiдендiв кiлькома частками пропорцiйно всiм особам, що мають право на отримання дивiдендiв, зазначаються дати таких виплат - виплата  дивiдендiв за пiдсумками роботи ПрАТ "ДРЗМВ" за 2025 рiк   здiйснюється  шляхом виплати  всiєї нарахованої суми дивiдендiв у повному обсязi безпосередньо акцiонерам фiзичним особам (за вирахуванням податкiв), та юридичним особам шляхом безготiвкового перерахування коштiв на банкiвськi рахунки, що значаться в перелiку осiб, якi мають право на отримання дивiдендiв, або вiдповiдно наданих заяв.  Пiд час дiї воєнного стану в Українi дивiденди виплачуються виключно на рахунки вiдкритi в банках України - в нацiональнiй валютi - гривнi. Дивiденди можуть бути виплаченi  в iншiй валютi, по завершенню воєнного стану в Українi  або вiдповiдно до вимог чинного законодавства України щодо цього питання на дату виплати. 

5. Перелік посилань на внутрішні документи особи, що розміщені на вебсайті особи
№ з/п	Назва внутрішнього документа	Опис ключових питань, які регулюються внутрішнім документом	URL-адреса вебсайту особи, за якою розміщено внутрішній документ	
1	2	3	4	
1	Статут	Визначає правовий статус, структуру, цiлi, предмет дiяльностi, права та обов'язки самого товариства,  компетенцiю та порядок прийняття рiшення органами  управлiння  товариством (загальних зборiв, наглядової ради, генерального директора),    визначає права i обов'язки акцiонерiв.  Визначає порядок розподiлу прибутку у тому числi порядок виплати дивiдендiв,  та покриття збиткiв товариства, визначає порядок укладення значних правочинiв та правочинiв iз заiнтересованiстю.   Порядок припинення товарства, та видiлу, порядок внесення змiн до Статуту. 	https://dmf.com.ua/aktioners 	
2	Положення про наглядову раду ПрАТ "ДРЗМВ"	Положення визначає правовий статус, компетенцiю, права, обов'язки i вiдповiдальнiсть членiв НР. Порядок обрання НР, її склад та строк дiї повноважень, порядок роботи НР, порядок прийняття та виконання рiшень, порядок оплати працi.	https://dmf.com.ua/aktioners 	
3	Положення про "Загальнi збори акцiонерiв ПрАТ "ДРЗМВ"	Положення визначає правовий статус, порядок проведення чергових та позачергових Загальних зборiв акцiонерiв, порядок повiдомлення про проведення Загальних зборiв, порядок денний, документи, якi надаються акцiонерам, та документи, з якими акцiонери можуть ознайомитися пiд час пiдготовки до Загальних зборiв, робочi органи Загальних зборiв, осiб, яким надається право на участь у Загальних зборах, регламент проведення Загальних зборiв, порядок прийняття рiшення Загальними зборами, порядок оформлення протоколу Загальних зборiв, оскарження рiшень Загальних зборiв.	https://dmf.com.ua/aktioners 	

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	
Територія	Дніпропетровська обл.	за КАТОТТГ	UA14120030010055241	
Організаційно-правова форма господарювання	Акціонерне товариство	за КОПФГ	230	
Вид економічної діяльності	Виробництво кріпильних і євинтонарізних виробів	за КВЕД	25.94	
Середня кількість працівників: 160
Адреса, телефон: 49005 м.Днiпро, вул.Сiмферопольська, будинок 17, кiмната 619, +38(067) 620-67-70
Одиниця виміру: тис.грн. без десяткового знака
Складено (зробити позначку "v" у відповідній клітинці):
за національними положеннями (стандартами) бухгалтерського обліку	v	
за міжнародними стандартами фінансової звітності		

Баланс
(Звіт про фінансовий стан)
на 31.12.2025 p.
Форма №1
Код за ДКУД	1801001	
Актив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Необоротні активи				
Нематеріальні активи	1000	1 789	1 789	
    первісна вартість	1001	5 601	5 601	
    накопичена амортизація	1002	( 3 812 )	( 3 812 )	
Незавершені капітальні інвестиції	1005	1 627	1 289	
Основні засоби	1010	179 186	179 094	
    первісна вартість	1011	545 279	542 380	
    знос	1012	( 366 093 )	( 363 286 )	
Інвестиційна нерухомість	1015	0	0	
    первісна вартість	1016	0	0	
    знос	1017	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові біологічні активи	1020	0	0	
    первісна вартість	1021	0	0	
    накопичена амортизація	1022	( 0 )	( 0 )	
Довгострокові фінансові інвестиції:				
    які обліковуються за методом участі в капіталі інших підприємств	1030	0	0	
    інші фінансові інвестиції	1035	0	0	
Довгострокова дебіторська заборгованість	1040	0	0	
Відстрочені податкові активи	1045	6 543	6 857	
Гудвіл	1050	0	0	
Відстрочені аквізиційні витрати	1060	0	0	
Залишок коштів у централізованих страхових резервних фондах	1065	0	0	
Інші необоротні активи	1090	0	0	
Усього за розділом I	1095	189 145	189 029	
    II. Оборотні активи				
Запаси	1100	196 738	189 958	
Виробничі запаси	1101	86 813	85 555	
Незавершене виробництво	1102	63	405	
Готова продукція	1103	109 858	103 994	
Товари	1104	4	4	
Поточні біологічні активи	1110	0	0	
Депозити перестрахування	1115	0	0	
Векселі одержані	1120	0	0	
Дебіторська заборгованість за продукцію, товари, роботи, послуги	1125	1 619	2 455	
Дебіторська заборгованість за розрахунками:				
    за виданими авансами	1130	16 693	62 147	
    з бюджетом	1135	540	2 303	
    у тому числі з податку на прибуток	1136	0	92	
    з нарахованих доходів	1140	0	0	
    із внутрішніх розрахунків	1145	0	0	
Інша поточна дебіторська заборгованість	1155	1 221	3 500	
Поточні фінансові інвестиції	1160	0	0	
Гроші та їх еквіваленти	1165	77 585	26 877	
Готівка	1166	0	0	
Рахунки в банках	1167	77 585	26 877	
Витрати майбутніх періодів	1170	0	0	
Частка перестраховика у страхових резервах	1180	0	0	
у тому числі в:				
    резервах довгострокових зобов’язань	1181	0	0	
    резервах збитків або резервах належних виплат	1182	0	0	
    резервах незароблених премій	1183	0	0	
    інших страхових резервах	1184	0	0	
Інші оборотні активи	1190	679	390	
Усього за розділом II	1195	295 075	287 630	
    III. Необоротні активи, утримувані для продажу, та групи вибуття	1200	80	80	
Баланс	1300	484 300	476 739	

Пасив	Код рядка	На початок звітного періоду	На кінець звітного періоду	
1	2	3	4	
    I. Власний капітал				
Зареєстрований (пайовий) капітал	1400	3 323	3 323	
Внески до незареєстрованого статутного капіталу	1401	0	0	
Капітал у дооцінках	1405	21 059	21 059	
Додатковий капітал	1410	0	0	
Емісійний дохід	1411	0	0	
Накопичені курсові різниці	1412	0	0	
Резервний капітал	1415	830	830	
Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	1420	374 861	376 293	
Неоплачений капітал	1425	( 0 )	( 0 )	
Вилучений капітал	1430	( 0 )	( 0 )	
Інші резерви	1435	0	0	
Усього за розділом I	1495	400 073	401 505	
    II. Довгострокові зобов’язання і забезпечення				
Відстрочені податкові зобов’язання	1500	0	0	
Пенсійні зобов’язання	1505	0	0	
Довгострокові кредити банків	1510	0	0	
Інші довгострокові зобов’язання	1515	0	0	
Довгострокові забезпечення	1520	22 989	22 989	
Довгострокові забезпечення витрат персоналу	1521	0	0	
Цільове фінансування	1525	0	0	
Благодійна допомога	1526	0	0	
Страхові резерви	1530	0	0	
у тому числі:				
    резерв довгострокових зобов’язань	1531	0	0	
    резерв збитків або резерв належних виплат	1532	0	0	
    резерв незароблених премій	1533	0	0	
    інші страхові резерви	1534	0	0	
Інвестиційні контракти	1535	0	0	
Призовий фонд	1540	0	0	
Резерв на виплату джек-поту	1545	0	0	
Усього за розділом II	1595	22 989	22 989	
    IІІ. Поточні зобов’язання і забезпечення				
Короткострокові кредити банків	1600	0	0	
Векселі видані	1605	0	0	
Поточна кредиторська заборгованість за:				
    довгостроковими зобов’язаннями	1610	0	0	
    товари, роботи, послуги	1615	13 213	13 277	
    розрахунками з бюджетом	1620	5 419	4	
    у тому числі з податку на прибуток	1621	837	0	
    розрахунками зі страхування	1625	0	0	
    розрахунками з оплати праці	1630	935	300	
    одержаними авансами	1635	4 005	2 199	
    розрахунками з учасниками	1640	18 208	17 987	
    із внутрішніх розрахунків	1645	0	0	
    страховою діяльністю	1650	0	0	
Поточні забезпечення	1660	16 755	16 737	
Доходи майбутніх періодів	1665	0	0	
Відстрочені комісійні доходи від перестраховиків	1670	0	0	
Інші поточні зобов’язання	1690	2 703	1 741	
Усього за розділом IІІ	1695	61 238	52 245	
ІV. Зобов’язання, пов’язані з необоротними активами, утримуваними для продажу, та групами вибуття	1700	0	0	
Чиста вартість активів недержавного пенсійного фонду	1800	0	0	
Баланс	1900	484 300	476 739	
Примітки: вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про фінансові результати
(Звіт про сукупний дохід)
за 2025 рік
Форма №2
І. Фінансові результати
Код за ДКУД	1801003	
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Чистий дохід від реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	2000	242 216	213 341	
Чисті зароблені страхові премії	2010	0	0	
Премії підписані, валова сума	2011	0	0	
Премії, передані у перестрахування	2012	( 0 )	( 0 )	
Зміна резерву незароблених премій, валова сума	2013	0	0	
Зміна частки перестраховиків у резерві незароблених премій	2014	0	0	
Собівартість реалізованої продукції (товарів, робіт, послуг)	2050	( 153 804 )	( 128 924 )	
Чисті понесені збитки за страховими виплатами	2070	( 0 )	( 0 )	
Валовий:
    прибуток	2090	88 412	84 417	
    збиток	2095	( 0 )	( 0 )	
Дохід (витрати) від зміни у резервах довгострокових зобов’язань	2105	0	0	
Дохід (витрати) від зміни інших страхових резервів	2110	0	0	
Зміна інших страхових резервів, валова сума	2111	0	0	
Зміна частки перестраховиків в інших страхових резервах	2112	0	0	
Інші операційні доходи	2120	18 750	17 250	
Дохід від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2121	0	0	
Дохід від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2122	0	0	
Дохід від використання коштів, вивільнених від оподаткування	2123	0	0	
Адміністративні витрати	2130	( 63 779 )	( 57 866 )	
Витрати на збут	2150	( 17 165 )	( 16 871 )	
Інші операційні витрати	2180	( 7 744 )	( 8 051 )	
Витрати від зміни вартості активів, які оцінюються за справедливою вартістю	2181	0	0	
Витрати від первісного визнання біологічних активів і сільськогосподарської продукції	2182	0	0	
Фінансовий результат від операційної діяльності:
    прибуток	2190	18 474	18 879	
    збиток	2195	( 0 )	( 0 )	
Дохід від участі в капіталі	2200	0	0	
Інші фінансові доходи	2220	0	0	
Інші доходи	2240	1 513	40	
Дохід від благодійної допомоги	2241	0	0	
Фінансові витрати	2250	( 0 )	( 0 )	
Втрати від участі в капіталі	2255	( 0 )	( 0 )	
Інші витрати	2270	( 0 )	( 0 )	
Прибуток (збиток) від впливу інфляції на монетарні статті	2275	0	0	
Фінансовий результат до оподаткування:
    прибуток	2290	19 987	18 919	
    збиток	2295	( 0 )	( 0 )	
Витрати (дохід) з податку на прибуток	2300	-3 271	-3 248	
Прибуток (збиток) від припиненої діяльності після оподаткування	2305	0	0	
Чистий фінансовий результат:
    прибуток	2350	16 716	15 671	
    збиток	2355	( 0 )	( 0 )	
II. Сукупний дохід
Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів	2400	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів	2405	0	0	
Накопичені курсові різниці	2410	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих та спільних підприємств	2415	0	0	
Інший сукупний дохід	2445	0	0	
Інший сукупний дохід до оподаткування	2450	0	0	
Податок на прибуток, пов’язаний з іншим сукупним доходом	2455	( 0 )	( 0 )	
Інший сукупний дохід після оподаткування	2460	0	0	
Сукупний дохід (сума рядків 2350, 2355 та 2460)	2465	16 716	15 671	
III. Елементи операційних витрат
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Матеріальні затрати	2500	82 019	79 864	
Витрати на оплату праці	2505	74 796	65 746	
Відрахування на соціальні заходи	2510	13 659	11 765	
Амортизація	2515	0	0	
Інші операційні витрати	2520	38 634	40 701	
Разом	2550	209 108	198 076	
ІV. Розрахунок показників прибутковості акцій
Назва статті	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
Середньорічна кількість простих акцій	2600	66 453 976	66 453 976	
Скоригована середньорічна кількість простих акцій	2605	66 453 976	66 453 976	
Чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2610	0,250000	0,240000	
Скоригований чистий прибуток (збиток) на одну просту акцію	2615	0,250000	0,240000	
Дивіденди на одну просту акцію	2650	0,00	0,00	
Примітки: вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	01.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про рух грошових коштів (за прямим методом)
За 2025 рік
Форма №3
Код за ДКУД	1801004	

Стаття	Код рядка	За звітний період	За аналогічний період попереднього року	
1	2	3	4	
I. Рух коштів у результаті операційної діяльності
Надходження від:				
Реалізації продукції (товарів, робіт, послуг)	3000	103 029	88 216	
Повернення податків і зборів	3005	0	0	
 у тому числі податку на додану вартість	3006	0	0	
Цільового фінансування	3010	0	0	
Надходження від отримання субсидій, дотацій	3011	376	127	
Надходження авансів від покупців і замовників	3015	198 329	178 076	
Надходження від повернення авансів	3020	9 141	82 755	
Надходження від відсотків за залишками коштів на поточних рахунках	3025	4 200	3 289	
Надходження від боржників неустойки (штрафів, пені)	3035	76	448	
Надходження від операційної оренди	3040	0	0	
Надходження від отримання роялті, авторських винагород 	3045	0	0	
Надходження від страхових премій	3050	0	0	
Надходження фінансових установ від повернення позик	3055	0	0	
Інші надходження	3095	15	10	
Витрачання на оплату: 				
Товарів (робіт, послуг)	3100	( 219 936 )	( 147 213 )	
Праці	3105	( 59 009 )	( 52 394 )	
Відрахувань на соціальні заходи	3110	( 16 235 )	( 17 318 )	
Зобов'язань з податків і зборів	3115	( 54 747 )	( 44 822 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на прибуток	3116	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з податку на додану вартість	3117	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань  з інших податків і зборів	3118	( 7 )	( 0 )	
Витрачання на оплату авансів	3135	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату повернення авансів	3140	( 41 )	( 1 600 )	
Витрачання на оплату цільових внесків	3145	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на оплату зобов'язань за страховими контрактами	3150	( 0 )	( 0 )	
Витрачання фінансових установ на надання позик	3155	( 0 )	( 0 )	
Інші витрачання	3190	( 108 )	( 588 )	
Чистий рух коштів від операційної діяльності	3195	-35 286	88 859	
II. Рух коштів у результаті інвестиційної діяльності
Надходження від реалізації:				
    фінансових інвестицій	3200	0	0	
    необоротних активів	3205	0	0	
Надходження від отриманих:				
    відсотків	3215	0	0	
    дивідендів	3220	0	0	
Надходження від деривативів	3225	0	0	
Надходження від погашення позик	3230	0	0	
Надходження від вибуття дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3235	0	0	
Інші надходження	3250	0	0	
Витрачання  на придбання:				
    фінансових інвестицій	3255	( 0 )	( 0 )	
    необоротних активів	3260	( 0 )	( 0 )	
Виплати за деривативами	3270	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на надання позик	3275	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання дочірнього підприємства та іншої господарської одиниці	3280	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3290	( 0 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від інвестиційної діяльності	3295	0	0	
III. Рух коштів у результаті фінансової діяльності
Надходження від:				
Власного капіталу	3300	0	0	
Отримання позик	3305	0	0	
Надходження від продажу частки в дочірньому підприємстві	3310	0	0	
Інші надходження	3340	0	0	
Витрачання  на:				
Викуп власних акцій	3345	( 0 )	( 0 )	
Погашення позик	3350	( 0 )	( 0 )	
Сплату дивідендів	3355	( 12 393 )	( 37 853 )	
Витрачання на сплату відсотків	3360	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на сплату заборгованості з фінансової оренди	3365	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на придбання частки в дочірньому підприємстві	3370	( 0 )	( 0 )	
Витрачання на виплати неконтрольованим часткам у дочірніх підприємствах	3375	( 0 )	( 0 )	
Інші платежі	3390	( 3 000 )	( 0 )	
Чистий рух коштів від фінансової діяльності	3395	-15 393	-37 853	
Чистий рух коштів за звітний період	3400	-50 679	51 006	
Залишок коштів на початок року	3405	77 585	26 447	
Вплив зміни валютних курсів на залишок коштів	3410	-29	132	
Залишок коштів на кінець року	3415	26 877	77 585	
Примітки: вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна

КОДИ	
Дата	28.01.2026	
Підприємство	ПРИВАТНЕ АКЦIОНЕРНЕ ТОВАРИСТВО "ДРУЖКIВСЬКИЙ ЗАВОД МЕТАЛЕВИХ ВИРОБIВ"	за ЄДРПОУ	00191052	

Звіт про власний капітал
За 2025 рік
Форма №4
Код за ДКУД	1801005	
Стаття	Код рядка	Зареєстрований капітал	Капітал у дооцінках	Додатковий капітал	Резервний капітал	Нерозподілений прибуток (непокритий збиток)	Неоплачений капітал	Вилучений капітал	Всього	
1	2	3	4	5	6	7	8	9	10	
Залишок на початок року	4000	3 323	21 059	0	830	374 861	0	0	400 073	
Коригування:
Зміна облікової політики	4005	0	0	0	0	0	0	0	0	
Виправлення помилок 	4010	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни 	4090	0	0	0	0	0	0	0	0	
Скоригований залишок на початок року 	4095	3 323	21 059	0	830	374 861	0	0	400 073	
Чистий прибуток (збиток) за звітний період 	4100	0	0	0	0	16 716	0	0	16 716	
Інший сукупний дохід за звітний період 	4110	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) необоротних активів 	4111	0	0	0	0	0	0	0	0	
Дооцінка (уцінка) фінансових інструментів 	4112	0	0	0	0	0	0	0	0	
Накопичені курсові різниці 	4113	0	0	0	0	0	0	0	0	
Частка іншого сукупного доходу асоційованих і спільних підприємств 	4114	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інший сукупний дохід 	4116	0	0	0	0	0	0	0	0	
Розподіл прибутку: 
Виплати власникам 	4200	0	0	0	0	-15 284	0	0	-15 284	
Спрямування прибутку до зареєстрованого капіталу  	4205	0	0	0	0	0	0	0	0	
Відрахування до резервного капіталу 	4210	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку, належна до бюджету відповідно до законодавства 	4215	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на створення спеціальних (цільових) фондів 	4220	0	0	0	0	0	0	0	0	
Сума чистого прибутку на матеріальне заохочення 	4225	0	0	0	0	0	0	0	0	
Внески учасників: 
Внески до капіталу 	4240	0	0	0	0	0	0	0	0	
Погашення заборгованості з капіталу 	4245	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення капіталу: 
Викуп акцій  	4260	0	0	0	0	0	0	0	0	
Перепродаж викуплених акцій 	4265	0	0	0	0	0	0	0	0	
Анулювання викуплених акцій 	4270	0	0	0	0	0	0	0	0	
Вилучення частки в капіталі 	4275	0	0	0	0	0	0	0	0	
Зменшення номінальної вартості акцій 	4280	0	0	0	0	0	0	0	0	
Інші зміни в капіталі 	4290	0	0	0	0	0	0	0	0	
Придбання (продаж) неконтрольованої частки в дочірньому підприємстві 	4291	0	0	0	0	0	0	0	0	
Разом змін у капіталі  	4295	0	0	0	0	1 432	0	0	1 432	
Залишок на кінець року 	4300	3 323	21 059	0	830	376 293	0	0	401 505	
Примітки: вiдсутнi.

Керівник				Зiмбровський Сергiй Сергiйович

Головний бухгалтер			Дедушенко Наталiя Вiкторiвна